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 گفت گوی اختصاصی صبح آمل با منصور بابارحمتی 
مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز:

 ارگانیک و طبیعی بودن آب میوه 
وانا هستی البرز،باعث استقبال بازارهای 
خارجی به محصولات این شرکت است

با توجه به رکود اقتصادی کشور در چند سال گذشته، حال 
در ردیف تولیدگنندگان برتر در عرصه اقتصاد مقاومتی و 
کارآفرینی در بخش لاریجان شهرستان آمل قرار گیرد 

گفت گوی صبح آمل با مدیر پژوهش سرای دانش آموزی شهیدان محمدزاده و مدیر آموزش و پرورش شهرستان آمل؛

 آموزشگاه عالی نژاد،
 امکانات آزمایشگاهی و کامپیوتری ندارد 

عیب و نقص در آموزش و پرورش عیب و نقص در همه دستگاه هاست
۶-۷ به دلیل کمبود دانش آموز، بعضی از مدارس در شرف تعطیل شدن است

قیمت ۱۰۰۰۰ تومان
نیمه اول اسفند ماه ۱4۰2    
سال هشتم
دوهفته نامه
شماره ۱44

روح الله اسلامی نامزد انتخابات مجلس:

تکیه گاهم در انتخابات فقط مردم هستند
 برای توسعه و مدیریت آمل برنامه ها دارم، با ورود مسئولین آسانسوری به بدنه دولت چرخه توسعه در کشور خصوصا آمل رو به افول رفت

 نماینده ای که به واسطه نفوذ و لابی گری رای بخرد نماینده دولت و اشخاص بانفوذ خواهد شد

روح الله اســلامی یکی از نامزدهای نمایندگی مجلس شورای اسلامی در حوزه 
انتخابیه آمل چهره تحصیلکرده، نخبه و جوان کاندیدای دوازدهمین دوره انتخابات 
مجلس در حوزه انتخابیه آمل برای عبور از چهره های تکراری در افقی روشن طلوعی 
تازه کرده است و با حضور در پایگاه خبری صبح آمل نیوز ضمن تشریح دیدگاه ها 
و برنامه های خود تاکید کرد که برای تحول در مدیریت و توســعه شهر آمل برنامه 
تدوین شده و مشخصی دارد. وی در حالی وارد صحنه رقابت انتخاباتی مجلس شده 
است که سوابقی چون حقوقدان، بازرس بانک مرکزی، مشاور حقوقی کارخانه تولید 
کاغذ اسناد بهادار، کارشناس و مشاور حقوقی شرکت های خصوصی و امور بانکی را 
در کارنامه دارد و آبادانی، مطالبه گری و لایق پروری تا نبرد با مافیای فساد، توجه به 
طرح های عمرانی و اقتصادی، رفع مشکلات اشتغال از جمله این شعارها است.  وی 
گفت امروز بنده برای تغییر، توسعه اقتصادی و عمران و آبادانی وارد عرصه انتخابات 
شــدم و آمدم تا با مشارکت و همت مردم عزیز دست های مافیای ثروت و قدرت را 

قطع کنم چون منطقه نیازمند حمایت مدیریتی در سطح کلان است.
لطفا خود را به طــور کامل معرفی نمایید و مدارک تحصیلی خود را 

ذکر نمایید؟
روح الله اســلامی هســتم نامزد دوازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی 

حقوقدان، بازرس بانک مرکزی، مشاور حقوقی کارخانه تولید کاغذ اسناد بهادار، 
کارشناس و مشاور حقوقی شرکت های خصوصی و امور بانکی.

چه ویژگی یا برجستگی شخصی، شما را ترغیب به کاندیداتوری در 
انتخابات مجلس نمود؟

روحیه مطالبه گری بیشــتر مرا ترغیب کرد تا در انتخابات مجلس شــرکت 
کنم چرا که معتقدم آرمان گرایی و مطالبه گری سبب نظارت عمومی بر سیستم 

حکمرانی می شود.  
چه شــد که تصمیم گرفتید وارد عرصه انتخابات مجلس شــورای 

اسلامی از حوزه انتخابیه آمل شوید؟
زادگاهم روستای زیبای ترک کلا از بخش دشت سر شهرستان آمل است اما 
برای انجام فعالیت های کاری دائما به تهران در رفت و آمد هســتم و با توجه به 
وجود امکانات و خدمات  بهداشــت و درمان، زیرساخت ها، شهرسازی در تهران، 
دریافتم آمل دارای کم و کاســتی های زیادی در زمینه بهداشــت و درمان، آب 
و خاک، کشــاورزی، جامعه معلولین، کارگری، کارمندی، ســلامت، حمایت از 
دستفروشها و پارکبانها می باشد و همین مهم سبب تفاوت چشمگیری بین این 
شهر با آن پیشینه و قدمت تاریخی و پایتخت شود درحالی که جایگاه شهر آمل 

باید بالاتر از استان مازندران باشد. 
شعار انتخاباتی شما چه می باشد؟

شعار آبادانی، مطالبه گری و لایق پروری الهام گرفته از نام آمل عزیز است که 
باید بر اساس آن عمل کرد.

برنامه شما پس از ورود به مجلس شورای اسلامی چیست؟ 
یکــی از برنامه های اساســی پس از ورود به مجلس، احــداث درمانگاه فوق 
تخصصی کودکان، تجهیز بیمارســتانها و مراکز درمانــی، جلوگیری از مهاجرت 
پزشکان متخصص، رفع مشکلات داروخانه ها، تفکیک زباله تر و خشک از مبدا تا 
مقصد، احداث دستگاه زباله سوز و جانمایی زمین مورد نیاز، امحاء زباله و تبدیل آن 

به کمپوست از برنامه های اساسی بنده پس از ورود به مجلس می باشد.  
فکر نمی کنید پای مافیای زباله در میان باشد که نمایندگان از سنوات 

گذشته تا حال نتوانستند این معضل را حل کنند؟
ما صرف اتکا به وجود مافیا در بخش های مختلف از طلای سیاه تا برنج نمی 
توانیم نسبت به مســئله به این مهمی غافل شویم و اقدام عاجلی انجام بدیم لذا 
بدیهی اســت مردم و نمایندگان شهرها ضمن اتحاد و همبستگی باید بر این کار 
مدیریت کنند همچنین وضعیت آب شــهر و روســتاها معضلی است که نیاز به 
بررسی و نگاه ویژه می باشد و با توجه به آلودگی سفره های آبهای زیرزمینی ناشی 
از شیرابه های زباله منطقه عمارت بیم آن می رود در آینده شاهد سرطان پوستی 

کشاورزان عزیز باشیم لذا باید اقدام عاجل انجام شود.
موضوع برنج با توجه به نزدیک شــدن به فصل شالی موضوع قابل 

بررسی است؛ در این خصوص چه راهکاری اندیشیدید؟
در حوزه برنج دو موضوع مطرح اســت یک بخش وظیفه نماینده محترم در 
حوزه مجلس اســت و با توجه به اینکه مجلس عرصه سیاستگذاری و اداره کشور 
اســت، اگر نماینده ای کنش سیاسی نداشت باشد و نتواند روبروی دولت بایستد، 
دولــت خیلی راحت و بدون هیچ ملاحظه ای می توانــد واردات برنج را آزاد کند 
بنابراین وظیفه خطیر نماینده مجلس این است تا با نظارت، دولت را ملزم به خرید 

تضمینی برنج قبل از انجام واردات نماید.
وضعیت موجود شهرستان ) حوزه انتخابیتان( را چگونه توصیف می 

کنید ؟) چه نقاط قوتی و ضعفی در شهرستان می بینید؟ 
دغدغه های اشــتغال، راه، گرفتاری اجتماعی مثل بیکاری، کشــاورزی، عدم 
خرید تضمینی برنج، زباله، صادرات در کنار ظرفیت های اقتصادی مثل شهرکهای 
صنعتــی یک طیف بزرگ از پتانســیل در کنار معضــلات و دغدغه مندی را در 
شهرســتان آمل به وجود آورده است. با این همه تنوع در دغدغه ها و گستردگی 
حــوزه انتخابیه، یک مدیر نیازمند داشــتن گروهی تحت عنوان اتاق فکر یا گروه 
مشــاور است که از بین مردم هر منطقه تشکیل و اولویت بندی کند لذا معتقدم 
گروه مشاورین ) که حتماً مستقل از رؤسای ادارات و شورای اداری هر منطقه است 
و صرفا از مردم و فعالین اجتماعی  تشکیل خواهد شد( می توانند در هر روستا و 
صنف، اولویت هایی را برای پیگیری مشــخص و به نماینده خود منتقل کنند. در 
چنین فضایی یک ارتباط منطقی و یک برنامه ریزی تیمی می تواند به یک نماینده 
انرژی و نقشه راهِ توسعه هر حوزه را ارایه کند. بنده نیز در ایفای وظایف نمایندگی 
از قانون گذاری و نظارت تا انتقال دغدغه های مردم به مسئولین تا تعامل با دولت 
و قوه مجریه، حتما با تشکیل اتاق فکرهای منطقه ای تلاش می کنم که نماینده 

شایسته مردم و مصداق عصاره فضایل آنها باشم.
چه برنامه ها و طرح هایی را برای توسعه شهرستان و رسیدن به چشم 

انداز ترسیم شده مد نظر دارید؟
با توجه به مشــکلات عدیده در دهه دوم انقلاب هــر اندازه از دهه اول دورتر 
شدیم متاســفانه یکسری مسئولین آسانسوری وارد بدنه دولت و مجموعه کشور 
شدند و مسیر و چرخه اقتصادی و توسعه در کشور بخصوص در شهرستان آمل رو 
به افول رفت و مشکلات جمعیت 450 هزار نفری آمل با یک نماینده و سه مشاور 
قابل حل نیست و به صراحت می گویم حتی با حضور دهها نخبه و کارشناس نمی 
توان مشــکلات و معضلات به انداز کوهی از زباله را حل کرد اما با همراهی مردم 
امکانپذیر نیست. همچنین از نظرات ریش سفیدها، نخبگان و مردم به عنوان ولی 
نعمتان بهره مند شوند و براساس اولویت بندی مشکلات مورد رسیدگی قرار بگیرد. 
وظیفه نماینده مجلس هم شفاف سازی است که متاسفانه امروز بزرگترین ضربه 
را بخاطر عدم توجه به این مهم می خوریم و موضوع بعدی تعامل با وزارتخانه ها و 

نمایندگان مجلس و تحمل نقدپذیری می باشد.  
کدام یک از گروه های نفوذ و جریانات شهرســتان از کاندیداتوری و 

برنامه های شما حمایت می کنند؟
تنها گروه و نفوذی که در شهرســتان آمل از من حمایت می کنند مردم می 

باشند و بسیار معتقد به اصل مردم سالاری می باشم.
برای انتخابات چقدر هزینه مــی کنید؟ یا تا کنون نموده اید؟ محل 

تآمین هزینه های انتخاباتی شما از کجاست؟
محل تامین هزینه های ما تســهیلات بانکی است و شخصا خودم هزینه می 
کنم و با توجه به پیش بینی های انجام شده هنوز محاسبه نکردم و هرقدر به زمان 

برگزاری انتخابات نزدیک تر می شویم هزینه ها نیز افزایش پیدا می کند.
آیا قبول دارید که هر  چقدر هزینه انتخاباتی داوطلبین بیشتر باشد 

شانس موفقیت شان بیشتر است؟
به نظرم با توجه به فضای مجازی و اطلاعات و آگاهی داده شده به مردم در این 
بستر آنها از دانش بسیار بالایی برخوردار هستند بنابراین با ترفندهای ناهار دادن و 
خرید کد ملی و استفاده از افراد ذی نفوذ نه تنها موفقیتی به دست نمی آید بلکه 
جامعه ناسالم و شهرستان آلوده به مسائل حاشیه ای خواهد شد و رای رای اعتماد 
و بررسی صلاحیت است و با تحقیق و بررسی شخص شایسته ای را انتخاب کنند 
تا به عنوان وکیل الرعایا بتواند حق مردم را مطالبه گری کند و نماینده ای که به 
واســطه نفوذ و لابی گری رای بخرد نه تنها پیروز نخواهد بود بلکه نماینده ویژه 

دولت و اشخاص بانفوذ خواهد شد.
پس شما هیچ برنامه ای برای خرید رای به هر بهایی ندارید؟

بنده بر خلاف برخی ها، اعتقاد به این نوع رفتار نداشتم و معتقدم که باید در 
وهله نخســت به اصول و آرمان ها مقید ماند و حتی به خودم اجازه ندادم از برادر 
و بســتگان سببی و نسبی یک ریال پول بگیرم چه برسد به شخصی که بخواهد 
به هر قیمتی برای من رای جمع کند و وامدار او باشــم و یکی از مولفه های مهم 
حوزه انتخابی من این است به هیچ وجه وامدار اشخاص و گروههای خاص نشوم 

و تکیه گاهم فقط مردم باشند.
فضای انتخابات را در آمل چگونه ارزیابی می کنید؟

فضای انتخاباتی این دوره شهر یک فضای داغ و رقابتی است و داوطلبان راهیابی 
به خانه ملت علاوه بر فعالیت رسانه ای، در نصب پوستر از یکدیگر پیشی گرفته اند 
و تبلیغات محیطی و فعالیت ستادها نیز بر شور انتخاباتی آن افزوده است و تنوع و 
تعدد داوطلبان مجلس دوازدهم در این حوزه انتخابیه از یک سو، و جوان بودن آنان 
از سوی دیگر موجب شده است تا شور و شوق انتخاباتی در نخستین روز از مهلت 
قانونی تبلیغات بسیار ملموس باشد از طرفی همه داوطلبان در این حوزه انتخابیه 
موفقیت در انتخابات را برای خودشان متصور هستند و همین موضوع موجب شده تا با 
جدیت وارد رقابت های انتخاباتی شوند و فضای انتخاباتی شهرستان بسیار داغ باشد.
در تقابل دو امر کاهش تورم و افزایش اشــتغال، الویت با کدام است 
و چگونه می توان به شــرایطی بهینه برای کاهش فشار تورم و بیکاری 

بر مردم رسید ؟
موضوع تورم و اشــتغال دو مقوله جدایی ناپذیر هســتند و با رصد و پیگیری 
برنامه های صورت گرفته و رجوع به گذشته در می یابیم هر سالی که می گذرد 
متاسفانه دولت با تصویب بعضی مصوبات و افزایش قیمت کالا، امتیازی به مردم 
نداد و مجلس هم در ادوار گذشــته همســو با دولت بود در حالی که این وظیفه 
نمایندگان مردم در مجلس اســت تا با ارائه راهکار جلوی افزایش لجام گسیخته 
تورم را بگیرند. حال اینکه بخشی از بیکاری موجود، ناشی از نداشتن مهارت های 
فنی و حرفه ای و همچنین ضعف و اشکالی است که در فرهنگ کار داریم و اگر 
ارائه آموزش های مهارتی در فرآیند اشــتغال زایی نقش پررنگ تری داشته باشد 
میزان بیکاری کاهش خواهد یافت و اشــتغال های ایجاد شــده پایدار و موفق تر 
خواهند بود و قطع به یقین فرایند ایجاد اشــتغال یک کار جمعی است که باید با 
تعامل، همکاری، همدلی و هم افزایی محقق شــود تا پایداری و شرایط مناسب را 

برای بازدهی اقتصادی داشته باشد.
نظرتان در خصــوص بکارگیری کارگران غیر بومی در شــهر آمل 

چیست؟
امروزه یکی از اساسی ترین مشکلات کارگران ساختمانی که موجب بیکار شدن 
آنها شــده است ورود کارگران اتباع خارجی به بازار کار آمل است که عمدتا بدون 
کارت کار در صنعت ساختمان و کشاورزی فعالیت می کنند و کارفرمایان در حالی 
از آنها اســتفاده می کنند که کیفیت کارشان نســبت به استادکاران ایرانی بسیار 
پایین است و متاسفانه باید اذعان کرد کم کاری های زیادی در حوزه انبوه سازان، 
شهرداری و شورای شهر وجود دارد که بایستی نشستی تخصصی بین این گروهها 
و مجموعه نمایندگان مردمی کارگران ساختمانی و غیر ساختمانی برگزار شود تا 
استادکاران آملی بخاطر دستمزد کمتر مجبور به کار در تاکسی اینترنتی نشود و 
از آن طرف چرخه اقتصادی کشور از کار بیافتد و بیکاری هم رونق بگیرد. بنابراین 
قانونی باید مصوب شود که کارگران بومی که در گذشته سر کار بودند به کار خود 
باز گردند که این مهم در گذر زمان باعث می شود غیر بومی ها جایگاهی در اینجا 

نداشته باشند و از این شهر کوچ کنند.
چه تضمینی برای عمل به شعار وعده های انتخاباتی شما وجود دارد ؟

عموما سعی کردم شعار انتخاباتی ندهم بلکه روشنگری کنم و روحیه مطالب 
گری قانونی را یادآوری نمایم هر چند مردم عزیز ما مطالبه گر هســتند اما گاها 

بخاطر دغدغه ها و هزینه های زندگی، کمی از مطالبه گری قانونی دور شدند. 
اولویت کاری شما در آمل به عنوان نماینده مردم چه خواهد بود؟

به عنوان نماینده اولویت کاری من احداث درمانگاه فوق تخصصی کودکان و جمع 
آوری زباله ها در کوتاه مدت و درازمدت، رسیدگی به کارگاها و تجهیز کارگاهی برای 
جامعه معلولین و گروههای خاص و استقرار آنها در یک کارگاه و فروش محصولات 

هنرمندان معلول به صورت آنلاین شاپ که در آینده مطابق با تدابیر خاصی انجام 
خواهد شد. همچنین رسیدگی به مشکل کشاورزان در حوزه فروش برنج و تضمین 
فــروش آن به عنوان یک موضوع ملی و اقتصادی باید در اولویت قرار بگیرد که با 
رها کردن کشــاورزان به مرور زمان آب منطقه، خاک را از دســت خواهیم داد و 
تغییر کاری بری به وجود می آید و زمیهنای ما به راحتی به فروش خواهد رسید.
نظر شما در مورد برخی از مصوبه های پر حرف و حدیث مجلس مثل 

افزایش سن بازنستگی و اخذ مالیات از دان درشت ا چیست؟
با افزایش ســن بازنشستگی و با توجه به حجم زیاد بیکاری جوانان به شدت 
مخالفم و نظرم این اســت که دولت ضمن نظارت، هزینه ها را کنترل کند و چه 
تضمینی وجود دارد که اگر 5 ســال سن بازنستگی افزایش پیدا کند باز در حوزه 
بیمه و شستا دچار مشکل نشویم. همچنین بیمه گذاری که حق بیمه را پرداخت 
می کند باید بداند این هزینه به کجا می رود و باید به صورت آنلاین شفاف سازی 
شود و بازنشســته ها بعد از بازنشستگی به خانه های خود بروند و جوانان به کار 

گرفته شوند تا بازدهی خوب داشته باشیم.  
ارزیابی شما از میزان مشارکت در انتخابات مجلس یازدهم چگونه است ؟

هر چقدر که مردم به آینده امیدوارتر باشند میزان مشارکت بالاتر خواهد رفت. 
فکر می کنم از دوره قبل میزان مشارکت بالاتر خواهد بود. حضور و شور و شعفی 
که مردم در مناســبت ها داشتند نشــان می دهد که این مردم، انتخابات یازدهم 
اسفند را بســیار پررونق برگزار خواهند کرد. لذا مردم باید بدانند با قهر کردن از 
دنیای انتخابات مشکلی حل نخواهد شد و چه بسا نخبگان علاقمند کنار گذاشته 
خواهند شد و فرد ناکارآمد خواهد شد و با این اتفاق ضربه مهلک بیشتری به کشور 
وارد می شود لذا معتقدم با توجه به اینکه همه نگاه ها در خارج از ایران به انتخابات 
اســت مردم با قدرت شرکت کنند و حماسه ای بزرگ و بی بدیل را خلق کنند و 

شخص صالح و گزینه ای اصلح را انتخاب نمایند.
اگر بخواهید ســه نفر از نمایندگان ادوار گذشــته را انتخاب کنید 

کدامند؟
در ایــن خصوص نمی توانم اظهار نظری بکنم چرا که هیچ نماینده ای نبوده 
که بتواند نظر مرا جلب کند. در حوزه کشوری هم اگر بخواهیم نگاه کنیم دهه اول 
انقلاب نسبت به دهه های بعدی خوب بود چون در آن زمان نمایندگان و مسئولین 
جهادی کار می کرند و هدف از خدمت فقط رضای خدا بود  بعدا متاسفانه برخی از 

مسئولین به مادی گرایی و چند شغلی و لابی گری روی آوردند.  
آمل را در یک جمله معرف کنید؟

مردم آمل جواهر و خاکش الماس می باشد و آب درمانی و گیاهان دارویی به 
عنوان ظرفیت بزرگ در بخش لاریجان وجود دارد اما متاســفانه دیده نمی شود 

همچنین جنگل های هیرکانی  
با فساد سنگین و سازمان یافته چطور برخورد خواهید کرد ؟ 

از فساد غالباً به عنوان یک بیماری شدید نام برده می شود که بطور بی رحمانه 
از یک سازمان به سازمان دیگر و از نهادی به نهاد دیگر سرایت می کند، بطوریکه 
تمام نهادهای موجود را تحلیل برده تا منجر به فروپاشــی سیستم سیاسی حاکم 
شــود لذا این مبارزه باید ساختار یافته، هماهنگ و برنامه ریزی شده انجام گیرد 
و ابتدا هم از بخش ها و نقاط حســاس شروع شود و هدف خشکاندن ریشه باشد 
و نه قطع کردن شــاخ و برگ ها؛ چه در این صورت شــاخ و برگ های جدیدی 
به وجود خواهد آمد. مقصود از ریشــه ، کلیه عواملی است که سبب فراهم شدن 
فرصت ارتکاب فساد می شوند و کلیه افرادی که ممکن است حتی حضور ملموس 
درسازمان های دولتی را نداشته باشند، اما حضور پشت پرده آنها کاملًا محسوس 
باشد. مجازات مرتکبان فساد و افزایش شدید هزینه ارتکاب به فساد )به عنوان اقدام 
پس از وقوع( و اصلاح روش ها، بهبود سیستم های کاری، شناسایی و حذف نقاط 
مستعد فساد، افزایش شفافیت و پاسخ گویی در عملکرد سازمان های دولتی و به 
طور کلی اصلاح نظام اداری به عنوان اقدام پیشگیری دو روی سکه مبارزه موفق 
با فســاد تلقی می شوند و مکمل یکدیگرند و هیچ یک به تنهایی کارساز نخواهد 
بود. همچنین اتحاد و همگرایی بین نمایندگان استانهای شمالی در مجلس باعث 
تســریع در امورات مهم چون کشاورزی و صنعت و ایجاد بازار مشترک برای ارائه 

محصولات خواهد بود.
سخن آخر

راه حل رفع مشکلات کشور، قهرکردن با صندوق های رأی نیست و اتفاقاً مردم 
باید در فرایندهای متعدد حضور داشت باشند و نقش ملت فقط پای صندوق های 
رأی نیست، بلکه باید در فرایندهای متعدد تشکیل خانه ملت، نقش داشته باشند و 
معتقدم قهر به دلیل مشکلات اقتصادی، موجب شکل گیری مجلس ضعیف خواهد 
شــد. بنابراین ما وظیفه داریم از نظام دفاع کنیم و پای آرمان های انقلاب بمانیم. 
مشکلات امروز مشکلات مدیریتی است، باید در انتخابات شرکت کنیم چراکه این 
هم حق و هم تکلیف است. نکته پایانی اینکه مسئولیت ها شرکت سهامی نیستند 

که مانند سهم پخش شود، بلکه باید به توانمندی ها توجه کرد.

امام جمعه آمل:

 کشتارگاه سنتی آمل
 باید به کشتارگاه صنعتی 
تبدیل شود

برچیده شدن رویه انتصابات رابطه ایی  
 مدیران ناکارآمد  و بکارگیری مدیران 

بر اساس نخبگی و بختگی در مدیریت شهری«

انتخابی دیگر 
افشین لاریجانی 

مدیر مسئول صبح آمل

روح الله اسلامی 
نامزد دوازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی



امــام جمعه آمــل گفــت: بایــد امیدآفرینی و 
اعتمادبخشــی بــه مــردم در دهه فجر بــا معرفی 

دستاوردهای انقلاب ایجاد شود.
حجت الاســلام ابراهیم یعقوبیــان با اعلام اینکه 
باید دســتاوردها و خدمات انقلاب اسلامی به مردم 
اطلاع رسانی و رسانه ای شود، گفت: باید امیدآفرینی 
و اعتمادبخشی به مردم با معرفی دستاوردهای انقلاب 

ایجاد شود.
امام جمعه آمل با اشــاره به احیا و بازگشت ۲۱4 
واحــد تولیدی و صنعتی راکد در دولت ســیزدهم، 
خاطرنشــان کرد: مبلغ ۲۹0 میلیون دلار قرارداد در 
این مدت با کشــور روسیه امضا شــده و اوایل سال 
آینده هیأت مدیره منطقه آزاد مازندران شــکل می 
گیرد که لازم است مسؤولان متوجه پیوست فرهنگی 

آن باشند.
یعقوبیان با اعلام تعطیلی کشــتارگاه سنتی این 
شهرســتان که در آن کارگران و افراد زیادی مشغول 
درآمد و کســب روزی حلال بودند، متذکر شد: باید 

کشتارگاه سنتی این شهرستان به کشتارگاه صنعتی 
تبدیل شود البته با توجه ویژه استاندار مازندران هم 

اکنون کشتارگاه بازگشایی شد.
وی با اشــاره به مشکلات کشــاورزان و انباشت 
برنج در انبارها، گفت: کشاورزان زیادی در دفتر امام 
جمعه جلسه داشــتند و برخی آنها اعلما کردند که 

برنج داریم ولی آبرو نداریم.
یعقوبیان با اشــاره به تنظیم طومــار اعتراضی 
روســتاییان و دهیاران از انباشت برنج و عدم فروش 
آن که به وزارت جهاد کشــاورزی ارسال شد، بیان 
کرد: مســؤولان کشور قول دادند با تشکیل کارگروه 
و برگزاری جلســات متعدد مشــکلات را رفع کنند 
همچنین اســتاندار مازندران اعلام کرد که مبلغ 4 
هزار میلیارد تومان برای خرید برنج کشــاورزان در 
نظر گرفته شد و با ریل گذاری لازم ریشه مشکلات 

کشاورزی از بین رود.
به گزارش صبح آمل نیوز و به نقل از فارس، وی با 
بیان اینکه در کشورمان خطا و مشکلات وجود دارد 

که باید با تلاش شــبانه روزی و همدلی مرتفع شود، 
خاطرنشان کرد: دولت سیزدهم برای رفع مشکلات 
مردم شبانه روز ندارد البته طی ۱0 سال گذشته اعلام 

می کردند که کشــور پیشرفت و گام اقتصادی ندارد 
ولی در دولت سیزدهم شاهد تلاش و رشد اقتصادی 

و صنعتی هستیم. 

امام جمعه آمل:

کشتارگاه سنتی آمل باید به کشتارگاه صنعتی تبدیل شود

رییــس کل دادگســتری مازندران با 
تاکید براینکه ریشــه فســاد اداری باید 
خشکانده شود، گفت: باید با سرعت، دقت 

و قاطعیت به پرونده ها رسیدگی شود.
اکبری  حجت الاســلام محمدصادق 
بــا بیان اینکه، امروز جمهوری اســلامی 
ایران محور حمایت از تمام مظلومان عالم 
شده اســت، تاکید کرد: البته مشکلات و 
نارسایی هایی هم مانند بسیار از کشورها 
وجــود دارد اما علیرغم آن همه توطئه و 
سنگ اندازی، ملت ایران با ایمان به خدا، 
تحت ولایت مقام معظم رهبری )حفظه 
الله( و همراهــی مردم، مثل کوه محکم و 
استوار پابرجاست و به حمایت از مظلومان 

جهان می پردازد.
وی در بخش دیگری ازســخنان خود 
به برخی وظایف دادستان ها اشاره کرد و 
گفت: دادستان ها به عنوان مدعی العموم 

جایگاه و نقش تعیین کننده ای را بر عهده 
دارند که مبارزه و مقابله با فساد از جمله 

مهمترین این وظایف است.
رئیس کل دادگستری مازندران افزود: 
دادستان ها به عنوان مدعی العموم باید به 
برخی ناهنجاری ها در جامعه ورود کرده و 
در این راستا اقدامات قانونی و پیشگیرانه 

داشته باشند.
حجت الاسلام اکبری با تاکید بر نقش 
مهم پیشــگیری در کاهش جرایم گفت: 
پیشــگیری از وقوع جرم در سطح جامعه 

و ادارات باید جدی گرفته شود.
وی با بیان اینکه ریشــه فساد اداری 
باید خشکانده شود، تصریح کرد: اگر فساد 
اداری صورت گرفت باید با سرعت، دقت 
و قاطعیت به پرونده ها رسیدگی شود تا از 
بروز بســیاری از مفاسد مشابه جلوگیری 

به عمل آید.
رئیس کل دادگستری مازندران نقش 
اقدامــات مؤثر و پیشــگیرانه در کاهش 

حجم ورودی پرونده ها را مهم دانســت و 
از دادستان های جدید خواست تا مسائلی 

از جملــه افزایش امنیت، رســیدگی به 
پرونده های مهم و مسن، برخورد قاطعانه 
با فساد ومفسدین، رسیدگی درست و به 
هنگام و صدور مجازات های بازدارنده را در 
اولویت برنامه های خود قرار داده و با اتخاذ 
پرونده های  حجم  پیشگیرانه  راهکارهای 

ورودی را کاهش دهند.
به گزارش صبح آمــل نیوز و به نقل 
از مهر، حجت الاســلام اکبری همچنین 
بــا تاکید بر برخورد جدی دســتگاه های 
نظارتی با تغییر کاربری اراضی کشاورزی 
و تــلاش در جهت پیشــگیری از وقوع 
چنیــن جرایمی، گفت: تغییــر کاربری 
اراضی کشاورزی، موجب آسیب به بخش 
تولید و دست اندازی سودجویان به اراضی 
با ارزش کشــاورزی اســت و نباید اجازه 
ســاخت ویلا در اراضی کشاورزی و باغی 

منطقه صادر شود. 

فرمانده سپاه ناحیه آمل:
 صبح آمل نقش مهمی

 در مسیر پیشگیری از بروز 
آسیب های اجتماعی دارد

 کسب عناوین برتر ملی صبح آمل؛ 
در بخش رسانه افتخاری بزرگ 

برای شهرستان آمل و استان 
مازندران است

فرمانده ســپاه ناحیه شهرستان 
آمل با تاکید بر اینکه رسانه ها نقش 
مهمی در پیشــگیری از بروز آسیب 
هــای اجتماعی دارند؛ خاطرنشــان 
کرد: باید برای آسیب های اجتماعی 
وخطــرات ناشــی از آن برنامه ریزی 
شود لذا دستگاه های متولی فرهنگ 
خصوصا رســانه ها نقش مهمی در 
پیشگیری از بروز این آسیب دارند که 
باید بیش از پیش مد نظر قرار گیرد.

ســرهنگ عابدیــن داغمه چی 
ضمن تقدیر و تشــکر از نقش فعال 
رســانه صبح آمل در اطلاع رســانی 
اظهار داشت: کارهای بسیار فاخری 
در مجموعه صبح آمل انتشــار یافته 
کــه قالب آثار برگرفتــه از نگاه ویژه 
نسبت به مسائل روز خصوصا آسیب 
های اجتماعی و مباحث فرهنگی می 
باشــد.   به گزارش صبح آمل نیوز، 
وی بــه برتری رســانه صبح آمل در 
جشنواره های ملی اشاره کرد و افزود: 
کســب عناوین برتر ملی صبح آمل؛ 
در بخش رسانه افتخاری بزرگ برای 
شهرســتان آمل و اســتان مازندران 
اســت که بین آثار فراوان حائز رتبه 
برتر می شــود. ســرهنگ عابدین 
داغمه تاکید کرد: تلاش برای کنترل 
و کاهش آسیب های اجتماعی بویژه 
در زمینه های اعتیاد، طلاق، ســبک 
زندگی و ... از مهمترین ماموریت های 
معاونت اجتماعی ســپاه است. وی 
خاطرنشان کرد: دو هفته نامه صبح 
آمل که از سرمایه اجتماعی و اعتبار 
بالایی نزد شــهروندان و مخاطبین 
برخورد دار است، می تواند به عنوان 
یک الگوی رسانه ای همچون گذشته 
فعالیت های فرهنگی موثری را انجام 

دهد.

خبرخبر

رییس کل دادگستری مازندران:

ریشه فساد اداری خشکانده شود

سرمقالهسرمقاله
انتخابی دیگر 

انتخابــات  بــه  روزی  چنــد 
دوره مجلس شــورای  دوازدهمین 
اســلامی مانده اســت کاندیداهای 
پرتعداد در آمل رقابت را آغاز کرده 
اند از این نقطه شــهر به آن نقطه و 
از این روســتا به اون روســتا را در 
برنامه های حضور خود گذاشــته اند 
بعضی ها با زیر سوال بردن دیگران 
قصــد در معرفی خــود دارند و 
بعضی هــا هم مظلــوم نمایی را 
پیــش رو قرار داده اند و اشــک 
تمساح می ریزند، عده ای زباله را دست آویز قرار داده اند و خلاصه 
هر کاندیدائی برای جذب به هر دری می زند اما صحبت های یکی 
از کاندیداها قابل توجه بود که می گفت آقایان، مدعیان این کار 
را می کنم و آن کار را نمی کنم، شــما که اکثراً ســابقه مدیریت 
اجرایی دولتی و قانونگذاری داشــته اید در مدت تصدی خود چه 
کرده ایــد!؟ چه قدم مثبتی برداشــته اید! کــه حالا می خواهید 
تمام مشــکلات را حل کنید، خلاصه وقتی نقطه نظرات را رصد 

می کنیم واقعاً به کارزار انتخابات پی می بریم. 
مقوله حضور مردم شــریف جدای از اشــخاصی است که شعار 
می دهند، مردم بیش از 40 ســال اســت که ثابت کرده اند به پای 
نظام  خود ایستاده اند، خیلی خوب درک سیاسی و حافظه سیاسی 
دارند اول حضور پیدا می کنند برای نظام و بعد رای می دهند برای 
انتخاب بهتر، اما کاندیدهای محترم توجه داشــته باشند حتی اگه 
برای دیده شــدن علی رغم اینکــه می دانند رای نمی آورند به این 
صحنه وارد شــده اند مواظب کلام و گفتار خود باشــند همانگونه 
که مردم شــریف آنها را حفظ می کنند وظیفه آنها هم هست که 
مردم را حفظ کنند تلفن های همراهی که فقط در دوره انتخابات 

جوابگوست باید بعد از انتخابات نیز جوابگو باشد.
 نماینده باید فعال، پر انرژی کار بلد، تأثیرگذار باشــد تا بتواند 
پیگیری هــای خود را برای حوزه انتخابیه خود به نتیجه برســاند 
شــعارهای خوب که منتج به عمل نشود جز بی اعتباری نماینده 
حاصــل دیگری ندارد و صد البته که زیــان  اصلی آن برای مردم 

خواهد بود. 
امروز روز نقد نیست اما نکاتی  باید یادآوری شود که اولاً کارهای 
خوب نمایندگان قبل را بیان کنید حتی اگر رقیب شــما بوده و یا 
زاویه فکری و سیاسی دارید دوما دوره شعارهای تو خالی تمام شده 
است حرفی بزنید که بر دل مردم بنشیند و مردم باور کنند  سوما 
فراموش کار نباشید و از مردم هستید و در کنار مردم بمانید چهارما 
در حد وظایف نمایندگی خود شعار بدهید نه فراتر از وظیفه قانونی 
و در آخر اینکه نماینده مردم شدن وظیفه سنگینی است همیشه 

وجدان درون خود را بیدار نگه دارید. 

افشین لاریجانی 
مدیر مسئول صبح آمل

دکتر یحیی یوسف پور، کاندیدای دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی:

سلامت مردم اولویت اول ماست
 شاکله مجلس باید بر اساس رونق کسب و کار و معیشت مردم باشد

دکتر یحیی یوســف پور گفت: شهرستان 
آمل با توجه به ســبقه تاریخی درخشانی که 
دارد از جایگاه تاریخی خود دور مانده اســت 
و طی غفلت هایی که در ســال های گذشته 

شاهد آن بودیم در حال تضعیف شده است.
وی با تاکید بر اینکه توســعه شهرستان در 
اولویت قرار گیرد؛ اظهار داشت: در حال حاضر 
آمل با بحــران ها و چالش هــای فراوانی در 
حوزه های مختلف از جمله صنعت، کشاورزی، 
گردشگری روبرو است که باید با یک مدیریت 
جامع و برنامــه ریزی هدفمند اقدامات جدی 
صورت پذیرد و توســعه شهرستان در اولویت 

قرار گیرد.
این کاندید نمایندگی مجلس با بیان اینکه 
تــا دوره قاجار آمــل مرکز اســتان مازندران 
بوده اســت، تصریح کرد: برای بازگشت آمل 
به جایــگاه واقعی خود به ۲ اصــل نیاز دارد؛ 
ارکان مدیریتی شهرســتان اراده کنند تا رشد 
و  توســعه ایجاد گردد و مردم نیز باید در کنار 
اراده مدیریت تلاش کنند تا این اتفاق ســریع 

تر صورت گیرد.
یوســف پور گفت: امید است در سال های 
آتی شاهد درخشــش مجدد شهرستان آمل 
باشیم که این مهم به تصمیم مردم و  انتخاب 
مردم بستگی دارد تا با انتخاب درست نماینده 
ای شایسته ای را برای پیگیری مطالبات خود 

در سطح ملی برگزینند.
قهر مردم آمل با صنــدوق ؛ تداوم رکود 

گذشته
دکتر یوسف پور با اشــاره به مشکلات متعدد 
جامعــه گفت: علیرغم خدمات صــورت گرفته از 
ابتــدای انقلاب تاکنون، در حــال حاضر مردم از 
لحاظ معیشــتی در تنگنا هستند و این مشکلات 
معیشتی ســبب شده اســت که ســرمایه های 

اجتماعی به تحلیل برود.
وی تاکید کرد: برای حل مشکلات جامعه قهر 
با صندوق راه حل  مناسبی نیست و اگر خانه ای 
گــرد و غبار دارد باید با جــارو گرد و غبار را پاک 

کنند نه اینکه خانه را تخریب کنیم.
کاندیــدای دوازدهمین دوره مجلس شــورای 
اسلامی افزود: نماینده دو وظیفه بسیار مهم دارد 
یک وظیفه در حوزه قانونگذاری و وظیفه دیگری 
در حوزه نظارت. در حوزه قانون گذاری به شــدت 
معتقد هســتم که روند سرمایه گذاری طولانی و 
فرسایشــی شده اســت به طوریکه حتی در آمل 
نیز بسیاری از ســرمایه گذران به علت این موانع 
ســرمایه گذاری نمی کنند و کسی هم پیگیر این 
قضیه نیســت. با توجه به اینکه چالش این دوره، 
معیشــت مردم، بیکاری و عدم رغبت به سرمایه 
گذاری می باشــد و باید نمایندگان ورود جدی به 

این مسئله داشته باشند.
یوسف پور تصریح کرد: اعتقاد من این است که 

شاکله مجلس بعدی ما باید بر اساس رونق کسب 
و کار و معیشت مردم باشد.

وی یادآور شد: در بعد نظارت، نمایندگان باید 
دنبال قوانینی بروند که در ســال های گذشــته 
معطل مانده اســت، به عنوان مثال در حوزه کار  
و کارگری، باوجود قانون بیمه کارگران ساختمانی 
این مهم اجرایی نشــده اســت و این موضع باید 
به جدیت پیگیری شــود تا کارگر از بیمه ایمنی 
برخوردار شوند. همچنین سایر قوانین معطلی که 
به نفع مردم است باید فعال شود و اجرایی گردد.

کاندیــدای دوازدهمین دوره مجلس شــورای 
اسلامی همچنین گفت: در بعد نظارت نیز اعتقاد 
بنده این است که نماینده نباید انتصابات ها دخالت 
کند اما می تواند نظارت کند که افراد شایسته در 
جایگاه واقعی خود قرار بگیرند تا پیشرقت حاصل 

شود.
گردشگری؛ ظرفیت مغفول مانده آمل

یوســف پور در ادامه بــه ظرفیت های مغفول 
مانده گردشــگری اشــاره کرد و گفت: شهرستان 
آمل با وجود برخورداری کوه دماوند، چشمه های 
آبگرم، مناطقی چون هلومسر و بلیران، هیچ پروژه 
گردشگری تاثیر گذار و مهم ندارد. به عنوان مثال 
پروژه ی ســیمرغ که در زمان فرمانداری بنده در 
محمودآباد کلنگ خورد و اجراشد در حال حاضر 
به یک برند برای این شهرستان تبدیل شده است.

وی گفت: متاســفانه آمل به محلی برای توزیع 

گردشگردان تبدیل شده است و باوجود برخورداری 
از ظرفیت های فراوان تنها محل عبور گردشگران 
می باشد و هیچ سرمایه ای از گردشگران وارد این 

شهرستان نمی شود.
یوسف پور افزود: متاســفانه شهرستان آمل از 
صنعت توریسم که رکن چهارم درامدزایی در دنیا 

است هیچ بهره ای نبرده است.
سلامت مردم اولویت اول ماست

کاندیــدای دوازدهمین دوره مجلس شــورای 
اســلامی در خصــوص  چالش هایی کــه اخیرا 
در خصــوص آب گیری ســد هراز مطرح شــده 
است گفت: نگرانی دوســتداران محیط زیست از 
پیامدهای خطر زیست محیطی نفوذ شیرابه زباله 
عمارت به ســد و ســپس به اراضی کشاورزی و 
شالیزارها کاملا قابل درک است، در اینکه این سد 
باید برای رفع مشــکل کشاورزی و آب آشامیدنی 
مردم منطقه ساخته و آبگیری شود شکی نیست 
اما در ابتدا باید تکلیف ۳ میلیون تن زباله عمارت 

مشخص شود.
وی افزود: براســاس  آمارها آمل بالاترین رشد 
سرطان را در منطقه دارد و ما نمیتوانیم با آبگیری 
سد بدون توجه به کوهی از زباله و شیرابه های آن 
سلامت مردم را به خطر بندازیم. این چه تدبیری 
اســت که عده ای به برای کارنامه ســازی به فکر  
آبگیری ســد افتادند و اولویــت اول همه ما باید 

سلامت مردم باشد .
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مدیرکل بهزیستی مازندران گفت: ۳۳0 سالمند 
استان در مراکز شبانه روزی و خانه های حمایتی 

نگهداری می شوند.
فریبا بریمانی اظهار داشــت: سیاست سازمان 
بهزیستی به عنوان متولی ســلامت اجتماعی در 
کشور، حضور مستقل سالمندان در محیط جامعه و 

در کانون خانواده است.
وی وجود سالمندان را موجب برکت در خانواده 
دانســت و افزود: حضور ســالمندان درخانواده ها 
بسیار ارزشمند است و در آموزه های دینی ما نیز به 

رعایت احترام و تکریم سالمندان تاکید شده است.
مدیرکل بهزیستی استان با بیان این مطلب که 
فرهنگ اســلامی و ایرانی ما نگهداری سالمندان 
را در خانواده می پســندد، تصریــح کرد: در برخی 
موارد ســالمندان نیاز به مراقبت و نگهداری ویژه 
دارند که این امر در مراکز ســالمندان که با هدف 
کمک به ســالخوردگان و بهبود زندگــی آنها راه 
اندازی می شــود، محقــق می گــردد. بریمانی با 
توضیح اینکه ۳۳0 نفر از ســالمندان اســتان در 
مراکز نگهداری شــبانه روزی و خانه های حمایتی 

نگهداری می شــوند، عنوان کرد: ۷ مرکز شبانه 
روزی سالمندان در شهرستان های ساری، بابل، 
چالوس، رامســر و عباس آباد در حال فعالیت 
هستند که دو مرکز مخصوص بانوان، سه مرکز 
مخصوص بانوان و آقایان و دو خانه حمایتی به 
بانوان سالمند خدمات ارائه می کنند. به گزارش 
صبح آمل و به نقل از مهــر، وی ادامه داد: ۱4 
مرکز روزانه آموزشــی توانبخشی سالمندی در 
۱۱ شهرســتان به ۸۳0 ســالمند خدمات ارائه 

می دهند.

مدیر تعاون روســتایی مازندران با اشاره به اینکه 
مازندران با تولید ۲ میلیون و ۶00 هزار تن مرکبات 
در این عرصه خودکفاســت،گفت: علاوه بر صادرات 
انجام شده به کشــور های همسایه، مازندران پرتقال 
مــورد نیاز کشــور را تامین و توزیــع می کند و قرار 
اســت طی قرارداد منعقد شده ۲ هزار و ۲۷5 تن به 

استان های دیگر ارسال شود.
احمد ایمانی، با بیان اینکه برای تامین میوه شب 
عید ۲50 تن سیب و ۲00 تن پرتقال در قالب طرح 

تنظیم بازار شب عید در استان تامین شد، اظهار کرد: 
میوه سیب در چارچوب مبادلات بین شبکه ای که با 
استان های دیگر برقرار است، از طریق اتحادیه تعاون 
روســتایی آذربایجان شرقی و غربی و اصفهان انعقاد 

قرارداد و خریداری شده است.
وی با اشــاره به اینکه مازندران با تولید ۲ میلیون 
و ۶00 هزار تن مرکبات در این عرصه خودکفاســت، 
خاطرنشــان کرد: علاوه بر صادرات انجام شــده به 
کشور های همسایه، مازندران پرتقال مورد نیاز کشور 

را تامیــن و توزیع می کند و قرار اســت طی قرارداد 
منعقد شــده ۲ هزار و ۲۷5 تن به استان های دیگر 
ارسال شود. مدیر تعاون روستایی مازندران یادآور شد: 
حدود ۱5 اســتان به مازندران آمدند و با قرارداد های 
توافقی انجام شده پرتقال مورد نیاز استان های خود 

را خریداری کردند.
ایمانی با اعلام اینکه مازنــدران کماکان آمادگی 
دارد برای بقیه استان ها هم میوه شب عید شهروندان 
را فراهم کند، تصریح کــرد: از آنجا که میوه ها برای 

طرح تامین شب عید تدارک دیده شده، قرار است از 
بیستم اسفندماه به بعد توزیع شود که تاریخ دقیق آن 
را کارگروه راهبری به زودی مشخص و اعلام  می کند.

به گــزارش صبح آمل و به نقــل از فارس، وی 
یادآور شــد: برای طرح تنظیم بــازار خرمای ایام 
ماه مبارک رمضان هــم از طریق کارگروه راهبری 
اســتانی، ۱0 تن خرما به مازندران اختصاص داده 
شده که 5 تن آن خریداری شد و خرید 5 تن دیگر 

هم در دست اقدام است.

مدیرکل بهزیستی مازندران:

۳۳۰ سالمند مازندران در مراکز شبانه روزی نگهداری می شوند

مدیر تعاون روستایی مازندران:

بیش از ۲ هزار تن پرتقال شب عید از مازندران به سراسر کشور ارسال می شود 

مدیرجهاد کشــاورزی شهرستان آمل 
گفت: همایــش دســتاوردهای برنج به 
همراه نمایشگاه تولیدات برنج و پنل های 
علمی وتخصصی به مدت ســه روز برای 
تولیدکننــدگان و بهره بــرداران بخش 

کشاورزی شهرستان برپا شده است.
مهرداد فولاد افزود: در این نمایشــگاه 
بیش از ۱۶ واحد تولیدی و دانشــگاهی 
و کشــاورزان آخریــن داده های علمی و 
تکنولوژی روز و محصولات مرتبط با حوزه 

برنج را در این نمایشگاه عرضه کردند.
برپایــی  از  هــدف  داد:  ادامــه  وی 
کشــاورزان،  آشــنایی  نمایشــگاه،  این 
تولیدکنندگان و فعــالان بخش تولیدی 

بخش کشــاورزی با آخریــن داده های 
علمی و تکنولوژی روز در مراحل مختلف 
تولید، کاشــت، برداشــت، بسته بندی، 

برندسازی، صادرات در فرایند تولید سالم 
و ارگانیک به مصرف کنندگان است.

همچنین  آمل  کشاورزی  مدیرجهاد 

اضافه کــرد، در جریان برگــزاری این 
نمایشگاه ســه روزه، پنل های تخصصی ، 
اقتصــادی و بازرگانی و ارتقاء ســلامت 
برنج که در کیفیــت و کمیت دربخش 
محصــول برنج موثر اســت، بــا حضور 
کارشناســان و فعالان این بخش برگزار 

می شود.
به گزارش صبح آمل و به نقل از ایسنا، 
فولاد همچنین با اشاره به اینکه شهرستان 
آمل در سال های اخیر از بذر تا تولید برنج 
و تکمیل زنجیره آن در سال های اخیر به 
خودکفایی کامل رسیده است، گفت: در 
این راســتا در سالهای اخیر هم در بخش 
تولید بذر، شناســایی رقم های جدید و 

همچنین توسعه واحدهای مربوط با این 
بخش از جمله پایانه صادرات برنج که در 
تکمیل زنجیره تولید و صادرات برنج نقش 

اساسی دارد، رشد داشته است.
وی یادآورشد: ارتقاء محصولات سالم 
و باکیفیت کشاورزی در زمینه برنج عاری 
از ســموم های شــیمیایی برای داشتن 
محصول کاملا سالم وارگانیک در برنامه 

هست.
شهرســتان آمل با بیــش از 40هزار 
هکتار ســطح زیرکشت شــالی و تولید 
ســالانه بیش از ۲00 هزار تن برنج، برنج 
مورد نیاز حــدود ۶ میلیون نفر را تامین 

می کند.

محمدی رییس شورای اسلامی شهر 
آمل خبر داد :

 تصویب کلیات دفترچه
 تعرفه عوارض و بهای خدمات 

 محلی سال 1403 شهرداری
 و سازمان های وابسته

رییس شورای 
اســلامی شــهر 
از تصویب  آمــل 
کلیــات دفترچه 
عــوارض  تعرفه 
و بهــای خدمات 
محلی سال ۱40۳ 

شهرداری آمل و سازمان های وابسته 
به شهرداری در صحن شورا خبر داد .

احمــد محمــدی گفــت: تهیه 
و تدویــن ایــن دفترچــه برابــر با 
دستورالعمل ابلاغی عناوین عوارض و 
بهای خدمات قانون درآمدهای پایدار 
و هزینه های شــهرداری های کشور 
انجام شده اســت . به گزارش صبح 
آمل و به نقل از روابط عمومی شورای 
اسلامی شهر آمل، وی با بیان اینکه 
برای رفاه حال شهروندان عزیز طرح 
تقســیط عوارض و کاهش پرداخت 
برای پرداخت های نقدی و همچنین 
طــرح حمایت از خانــواده و جوانی 
جمعیت نیز تخفیفاتی در این دفترچه 
در نظر گرفته شده است افزود : تعرفه 
عوارض و بهای خدمات سال ۱40۳ 
شهرداری و سازمان های وابسته پس 
از ارجاع از سوی شــهرداری به این 
شورا در جلسات متعدد کارشناسی، 
بررســی و تصویب گردید تا پس از 
تائید نهایی و موافقت هیئت تطبیق 
فرمانداری جهت اجرا برابر با ضوابط 
و مقررات قانونی مربوطه به شهرداری 
ابلاغ شــود . رییس شورای اسلامی 
شــهر آمل با بیان اینکه بخشــی از 
درآمدهای شهرداری از محل عوارض 
محلی اســت و شورای اسلامی شهر 
در تصویب تعرفه عوارض محلی نگاه 
منطقی داشته اســت تصریح کرد : 
ضابطه دریافت عوارض شهرداری بر 
اساس دفترچه ای است که مفاد آن 
به صورت ســالیانه مورد تجدید نظر 

قرار می گیرد .

مدیرجهاد کشاورزی شهرستان آمل

شهرستان آمل تولیدکننده بذر و تکمیل زنجیره برنج

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی مازندران:
 مجتمع فرهنگی در ۲ شهر نور احداث می شود

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی مازندران گفت: مجتمع فرهنگی و 
هنری در شهرهای چمستان وبلده از توابع شهرستان نور احداث می شود.

 احســان آهنگر با توجه به اهمیت تقویت زیرساخت های فرهنگی در 
شهرســتان ها گفت: در پی انعقاد تفاهم نامه ی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان مازندران با رئیس سازمان سینمایی کشور مقرر شد ساخت 
سینما در شهرستان نور در سال ۱40۳ با حضور رئیس جمهور در سفر دور 
دوم به استان مازندران در دستور کار قرار بگیرد و جزو مصوبات فرهنگی 
این ســفر باشــد. وی در ادامه افزود: پیشــینه تاریخی و سبقه درخشان 
فرهنگی شهرســتان نور این مهم را می طلبد که احداث مجتمع فرهنگی 
هنری در دو بخش چمســتان و بلده در دســتور کار قرار بگیرد و مصوبه 
سفر شما به شهرستان نور باشد چرا که این دو بخش با توجه به وسعت و 
گســتردگی شأن از داشتن یک سالن در خور و مناسب فرهنگی و هنری 
بی بهره هستند. این مسؤول تصریح کرد: نظر به اهمیت گسترش و تقویت 
زیرســاخت های فرهنگی و بضاعت محدود دولت در زمینه ساخت مراکز 
این چنینی در استان، مصوب شــود کلیه مجتمع های تجاری که توسط 
شــرکت های خصوصی ساخته می شــوند، ملزم به تهیه پیوست فرهنگی 
شوند تا شاهد ســاخت سالن های سینمایی و آمفی تئاترها باشیم تا فتح 

بابی برای گسترش زیرساخت های فرهنگی در کل استان باشد.
به گزارش صبح آمل و به نقل از مهر، آهنگر گفت: در سفر شهرستانی 
استاندار مازندران مصوب شد تا برای احداث مجتمع های فرهنگی در بلده 
و چمســتان ۲0 میلیارد ریال اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان 
مازندران، ۲0 میلیارد ریال از ســوی شــهرداری و ۱0 میلیارد ریال نیز از 
سوی استانداری برای هر کدام از این مجتمع ها اختصاص یابد و از آنجایی 
که بهره بردار این مجتمع ها شهرداری ها هستند مابقی هزینه نیز توسط دو 

شهرداری بلده و چمستان تأمین شود.

محمودآباد میزبان دومین  طنزواره استانی میرما
دومین طنزواره اســتانی میرمــا در هفته پایانی اســفند به میزبانی 
شهرستان محمودآباد برگزار می شــود. شهردار محمودآباد با بیان اینکه 
با عنایت به برگزاری نخستین دوره این رویداد در سال گذشته و استقبال 
هنرمندان استان مازندران و شهروندان، گفت : دومین دوره این رقابت ها 
را در ســال جاری در دو بخش تئاتر صحنه ای و استند اپ کمدی برگزار 
خواهیم کرد. مهدی اختیاری تصریح کرد: سیاست و رویکرد ما در برگزاری 
این دوره بر پایه آسیب های اجتماعی از جمله طلاق ، اعتیاد و نیز آسیب 
های فضای مجازی در بین نوجوانان و جوانان و آشنایی نسل جوان جامعه 

با جرائم اینترنتی و خطرات و پیامدهای احتمالی آن است.
به گزارش صبح محموداباد و به نقل از محمودآباد آنلاین؛ وی با اعلام 
اینکه در سالجاری با هدف شناسایی و کشف استعدادهای جوان و نوجوان 
در هنر طنز ، بخش اســتنداپ کمدی را در رده سنی نوجوانان نیز اضافه 
کردیم، خاطرنشان کرد : منتخبین می توانند با حضور در این رویداد ، به 
صورت رقابتی در بین مدارس سطح شهرستان و منطبق با موضوعات اصلی 

جشنواره حائز رتبه شوند.

خبرخبرخبرخبر

بهروز عیسی زاده کاندیدای دوازهمین دوره مجلس شورای اسلامی:

 معیشت مردم و حل مشکلات اقتصادی 
باید در راس اقدامات نمایندگان مجلس دوازدهم قرار بگیرد 

 وزیر جهاد کشاورزی اولین وزیری است که از فرصت »سوال« برای مطالبه برنجکاران و کشاورزان از او استفاده خواهم کرد 
کاندیدای دوازهمین دوره مجلس شورای اسلامی در حوزه  
انتخابیه آمل اصالتا اهل روستای رزکه بخش لیتکوه شهر آمل 
با نزدیک به ۳0 ســال افتخار خدمتگذاری در سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی است که ۸ سال به عنوان فرمانده حوزه های 
مقاومت بخش دشت ســر و دابودشت، شهر دابودشت و شهر 
بابکان و جانشین فرمانده سپاه شهرستان آمل انجام وظیفه کرد 
وحدود بیســت سال نیز در تهران و استانهای فارس، اصفهان، 
البرز، ســمنان، مازندران، خراسان شمالی، آذربایجان شرقی و 

اردبیل تجربه کارهای اداری دارد .
بهروز عیسی زاده کاندیدای دوازهمین دوره مجلس شورای 

اسلامی در حوزه  انتخابیه آمل است. 
وی دارای لیسانس جغرافیای شــهری، ارشد برنامه ریزی 
شــهری و در حال حاضر دانشجوی جغرافیای سیاسی است و 
در مقاطعی هم در دانشگاه امام حسین)ع( کارهای آموزشی، 
پژوهشــی و علمی را در کارنامه خود دارد. همچنین به عنوان 
مدیــر جذب نخبگان ســپاه در حوزه فرماندهی ســایبری و 
الکترونیکی سپاه در دانشگاههای طراز اول کشور چون شریف، 
علم و صنعت، شــهید بهشتی، دانشــگاه تهران، خواجه نصیر 

مسئولیت سیاسی جدیدی داشت.
کاندیــدای دوازهمین دوره مجلس شــورای اســلامی در 
گفت گو با صبح آمل به مســائلی که مجلس دوازدهم باید در 
اولویت کار خود قرار دهد اشــاره کرد و گفت: حل مشکلات و 
معضلات اقتصادی، معیشت مردم و اشتغال جوانان با محوریت 
اقتصاد مقاومتــی باید در راس اقدامــات نمایندگان مجلس 
دوازهم قرار بگیرد. عیســی زاده گفت: اکنون هنگامه حرکت 
جهادی، حکیمانه، شجاعانه و مردمی است که با بهره جویی از 
ظرفیت های عظیم فکری و نخبگانی و مشارکت جویی از آحاد 
ملت و همدلی و همراهی مجلس انقلابی، زمینه ساز تحقق ایران 

قوی باشد. 
عیسی زاده تاکید کرد: انصافاً مردم ما مردم خوبی هستند 
و حضورشــان در زمان جنگ تحمیلــی و دوران پس از آن و 
همچنین اخیراً کمک های بی نظیرشان در رزمایش مواسات و 

همدلی، مثال زدنی است.
وی با بیان اینکه مردم طی این چهل و پنج سال عمر انقلاب، 
حضورشان را در راهپیمایی های روز قدس، ۲۲ بهمن، انتخابات 
و.... به اثبات رســانده اند، گفت: اما همیشه این سوال مطرح 
است که مســئولین چه کرده اند و آیا جواب حضور حماسی 
45 ســاله مردم، اکنون مواجهه با مسکن این همه مشکلات 
اقتصادی اســت؟ بنده هم از خود شما مردم بوده و در جریان 

تمام مشکلات هستم.
این کاندید نمایندگی مجلس دوازدهم اقدامات دولت را قابل 
قبول دانست و گفت: عملکرد دولت فعلی در حوزه های فرهنگ، 
سیاســت خارجه، حوزه بین الملل، امنیت، تلاشهای روزانه و 

ماهانه و جهادی با حضور میدانی شخص رییس جمهور نسبت 
به دولتهای قبل قابل قبول است و اقدامات خوبی نیز در حوزه 
های اشتغالزایی و خروج رکود از صنعت و شرکتها انجام شده 
است اما در حوزه اقتصاد و معیشت متاسفانه هنوز مشکلاتی 
هســت و در حوزه بودجه نویسی، ناترازی بودجه بانکها، بیمه 
ها متاســفانه دولت نتوانسته موفق باشد لذا امیدوارم مجلس 
دوازدهــم با نفس تازه و کار عالمانه با همکاری دولت موضوع 

معیشت و اقتصاد را بهبود ببخشد.
وی با اشاره به گلایه مردم از برخی مشکلات اقتصادی گفت: 

قهر با صندوق رای با هیچ عذر و بهانه ای قابل قبول نیست.
عیســی زاده تاکید کــرد: مهم ترین ابزار بــرای تغییر در 

سرنوشت ملت شرکت در انتخابات است.
وی یادآور شد: به نظر می رسد که انتخابات در آمل برخلاف 
تصورات نادرســتی که وجود داشت، با یک شور خاص برگزار 
شود و ستادهای انتخاباتی داوطلبان مجلس شورای اسلامی و 

خبرگان رهبری فعال هستند.

کاندیدای دوازهمین دوره مجلس شورای اسلامی با توجه به 
مشکل کشاورزی در استانهای شمالی خصوصا حوزه برنجکاری 
گفت: برنج سال گذشته هنوز در دست مردم مانده و این افراد 
با مشکل مواجه هســتند، لذا این موضوع باید مورد رسیدگی 
قرار گیرد، همچنین دولت نسبت به ترمیم تیم اقتصادی خود 
اقدام کند.  عیسی زاده بیان داشت: وزیر جهاد کشاورزی اولین 
وزیری اســت که از فرصت »سوال« برای مطالبه برنجکاران و 

کشاورزان از او استفاده خواهم کرد.
وی همچنین از تشــکیل فراکسیون خزر خبر داد و گفت: 
در نظر داریم فراکســیون خزر را در مجلس تشکیل دهیم و با 
همدلی ۳0 نماینده استانهای شمالی بتوانیم موضوع کشاورزان 

را در حوزه های مختلف خصوصا برنج برطرف کنیم.
عیسی زاده در پایان از مردم خواست تا در انتخابات حضور 
گسترده ای داشته باشند و افزود: حضور ما در پای صندوق های 
رای به دشمنان این پیام را می دهد که پای نظام ایستاده ایم و 

برای این انقلاب شهید دادیم.
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دو صد کرده چون نیم گفتار نیست ربابه محمدزاده-  
به عمل کار آید، به سخندانی نیست

نامش منصور و شــهرتش بابا رحمتی فارغ تحصیــل دوره DBAمدیریت 
بازرگانی، فرزند جنوب است اما عشق به تولید و اشتغال او را به ییلاقات زاگرس 
در منطقه وانا لاریجان  شهرســتان آمــل پیوند می زند و تب و تاب این حس 
خوب این مهندس جوان را در شــرایطی قرار می دهد تا زمین پدری و منزل 
مســکونی اش را بفروشد و منتظر معجزه از جانب غیب ننشیند و به آن که به 
خود قول داده بود عمل کند و رویای احداث کارخانه را با تمام اما و اگرها به باور 
برســاند. این مهندس جوان رمز موفقیتش را تاکید بر تخصص گرایی و تمرکز 
بر روی یک هدف می داند و معتقد اســت این دو شــرط برای ایجاد هر کسب 
و کاری لازم و ضروری اســت. طی انجام مصاحبه می شد فهمید که سر منشا 
این صمیمیت و نظمی که در اتمسفر کارخانه وجود دارد مهندس بابا رحمتی 
است که با عشق و علاقه از خانواده بزرگی که در کارخانه ایجاد کرده بود سخن 
می گفت. هرچند گلایه های از مســئولین و بی مهری هایی که در این مسیر 
سخت به عنوان یک رزمنده جهادی در عرصه تولید داشت کم نبود اما با درایت 
و استفاده از جوانان نخبه لاریجان چون مهندس محمد افرازیده توانست فعل 
خواستن را صرف کند. این کار آفرین متخصص می گوید؛ با توجه به نامگذاری 
امسال به نام مهار تورم، رشد تولید توسط مقام معظم رهبری و شرایط تحریم 
انتظار می رود دولت مساعدت و همراهی لازم را با تولید کنندگان داشته باشد. 
وی افتخار مــی کند با اتخاذ تدابیری از جمله تمرکــز بر روی تولید بصورت 
تخصصی با وجود همه مشکلات و عدم حمایت ها علی رغم جدی شدن مسئله 
تولید و رونق چرخ های اقتصادی کشور، اشتغال زایی و کارآفرینی نیز به عنوان 
یک اصل مهم در از میان برداشــتن آمار بالای بیکاری در جامعه در دســتور 
کارش بوده و توانســته اشتغال کارکنان خود را حفظ کند و حتی یک نفر هم 
بیکار نشــود و با توجه به رکود اقتصادی کشور در چند سال گذشته، حال در 
ردیــف تولیدگنندگان برتر در عرصه اقتصــاد مقاومتی و کارآفرینی در بخش 
لاریجان شهرســتان آمل قرار گیرد که کارنامه موفقی از خود نشــان داده اند، 
علاقه شــدید او به تولید در صنعت نوشــیدنی باعث شد تا در نهایت ایده ها و 
فکرهای مختلف وی به راه اندازی یک کارخانه تولید مواد نوشیدنی آن هم در 
قطعه زمینی واقع در روستای ییلاقی وانا بخش لاریجان شود. این تولید کننده 
نوشیدنی آلوئه ورا و آب میوه در شهرستان آمل در گفتگو با خبرنگار صبح آمل 
با اشــاره به این موضوع که در حال حاضر به عنوان واحد فعال و تولید کننده 
انواع آب میوه بشمار می آید، افزود؛ این شرکت همواره سعی داشته تا با تولید 
محصولات با کیفیت و قیمت بسیار مناسب به مشتریان خود احترام بگذارد و 
همواره سعی کرده است تا با حذف واسطه ها و تهیه مواد اولیه مرغوب به این 

امر تحقق بخشد.
صبح آمل: چرا ارتفاعات البرز را برای تولید آب میوه انتخاب کردید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شــرکت صنایع آشــامیدنی 
وانا هســتی البرز: انتخاب ارتفاعات کوه های البــرز در منطقه امیری وانا برای 
دسترسی به چشمه آب معدنی کبوترلی به این جهت بوده که آب این چشمه 
یکــی از با کیفیت ترین و غنی ترین آب های معدنی ایران اســت و ماموریت 
شــرکت برای داشتن جامعه ای سالم و ســرزنده، منجر به نوآوری در تولید و 
تمایز در تولید آبمیوه و نوشیدنی آلوئه ورا به عنوان منبع تغذیه ای غنی و سالم، 
با تکیه بر آگاهی از ذائقه ایرانی شــده و همواره برای تولید محصولاتی مفید و 
رعایت همه اســتانداردهای محصولات با کیفیت بالا تلاش نموده است و باعث 
افتخار ماســت که کلیه پروسه تولید در وانا هستی البرز از برداشت و استخراج 
الوئه ورا تا بســته بنــدی و پرکردن محصول کاملًا ســلامت محور بوده و این 
شرکت خود را پشتیبان سلامت مصرف کنندگان خود می داند. تکنولوژی تولید 
محصولات وانا هســتی البرز نیز با توجه به استفاده از تکنولوژی هات فیلینگ 
برای استریلیزه کردن محصول و بطری و خط تولید این شرکت کاملا منحصر 
بوده و امید اســت با ایجاد طعم ها محصولات جدید و نوآورانه، بتوانیم همواره 

درکنار مصرف کنندگان خود باشیم.
صبح آمل: صادرات چه تاثیری بر رونق تولید دارد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: در ســال های اخیر طبق فرمایشات مقام معظم رهبری، ایشان 
تاکید بسیاری در خصوص رونق تولید داشته اند و صادرات محصولات باکیفیت 
ایرانی به کشور های خارجی مخصوصا کشور های همسایه آنهم در دوره ای که 
دشمنان تمام توان خود را برای نابودی ایران عزیز به کار گرفته اند و یک جنگ 
تمام عیار اقتصادی علیه ملت شرافتمند ما به راه انداخته اند، کمک بزرگی به 
رونق تولید می کند و ســبب ارز آوری برای کشــور شده که تاثیر بسزایی در 
کنترل بازار ارز های خارجی خواهد داشت و علاوه بر موضوع ارز آوری، کسب 

بازار های خارجی منجر به افزایش فروش و در نتیجه تولید بیشــتر می شود، 
همین امر می تواند موجب اشــتغال زایی مســتقیم و غیر مستقیم بسیاری از 
هموطنان مان شود لذا شرکت صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز در این راستا 

قدم های خوبی برداشته و اقدامات بسیاری در این زمینه انجام داده است.
صبح آمل: دلایل علاقه مندی بازار های خارجی به محصولات این شرکت 

چه می باشد؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: در محصولات این شــرکت از مواد شیمیایی یا افزودنی استفاده 
نمی شود و این کار باعث شده تا آبمیوه های صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز 
مناسب تمامی سنین به خصوص کودکان باشد. علاوه بر طعم و کیفیت بالای 
آبمیوه های، ارگانیک و طبیعی بودن محصولات این شرکت، سبب علاقه مندی 
بازار های خارجی به محصولات این شرکت شده که انگیزه مسئولان این شرکت 
را در صادرات آبمیوه باکیفیت ایرانی صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز تقویت 
نموده اســت و امروزه محصولات این شرکت به نقاط مختلفی از دنیا از جمله: 
کشورهای عربی، روسیه و چین صادر می شود و صادرات آن توانسته است جای 

محصولات ایرانی را در سبد کالا های مصرفی خانوار این کشور ها باز کند.
صبح آمل: تولید آبمیوه به روش صنعتی چگونه انجام می شود؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: براي تولید آب میوه، ابتدا میوه را به کنسانتره تبدیل مي کنند 
و ســپس ازکنسانتره محصولات مورد نظر را بدست مي آورند. علت تبدیل آب 
میوه به کنسانتره و مجددا تبدیل آن به آب میوه هایي که در دسترس مصرف 
کننده قرار مي گیرند، سهولت نگهداري کنسانتره بدلیل حجم کمتر نسبت به 

آب میوه است. 
صبح آمل: پرمصرف ترین انواع آب میوه کدام است؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: آب سیب، گریپ فروت، آناناس، گوجه فرنگی، انبه، هویج، انگور، 
هلو، انار، آلبالو و ترکیب چند میوه، پرمصرف ترین انواع آب میوه هایی هستند 

که در بازار موجود می باشند؛
صبح آمل: مهم ترین اصل در تولید چیست؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: برای فردی که می خواهد در این راه قدم بگذارد و در خط تولید 
آبمیوه صنعتی ســرمایه گذاری کند راهی پرپیچ و خمی وجود دارد و ممکن 
است با تلاش زیادی همراه باشد و با هزینه های سنگین تبلیغات، محصول خود 
را به مردم معرفی کند از طرفی بعد از آن سوددهی و بازدهی در این محصول 
نیز بســیار دیر اتفاق می افتد و در درجه اول بازگشت سرمایه است که باید با 

صبر زیاد منتظر برگشت سرمایه و سپس سوددهی آن بماند.
صبح آمل: میوه رسیده چه تاثیری در نوشیدنی با کیفیت دارد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: انتخاب میوه رسیده و شیرین و با کیفیت به عنوان اولین دغدغه 
در تولید آب میوه نام می باشد و ممکن است کار پیچیده ای باشد و برای تولید 
کننده آبمیوه، استفاده از کنسانتره میوه از تامین کننده معتبر برای تولید آبمیوه، 
راه راحت تری اســت که می تواند در عین حــال کیفیت را تضمین کند اما در 
صورت استفاده از میوه های تازه برای تولید آب میوه، باید به میزان رسیده بودن 
آنها توجه کرد چرا که میوه های نارس و بیش از حد رسیده مناسب نیستند و 
میوه های رســیده ۸0 تا ۹0 درصد شیرین ترین طعم را دارند بنابراین انتخاب 

میوه رسیده و با کیفیت اولین دغدغه است.
صبح آمل: مهم ترین هدف شما چه بوده؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شــرکت صنایع آشــامیدنی 
وانا هســتی البرز: از ســال ۹۱ با هزینه ای بالغ بر ۲۷0 میلیارد تومان بصورت 
خصوصی بدون اخذ تسهیلات بانکی  به فعالیت خودم ادامه دادم و بدون شک 
برنامه و هدف ما گســترش کســب و کار و تولید اســت، اما این مهم نیازمند 
توجه جدی مســئولین در راستای حل مشکلات زیر بنایی واحد های صنعتی 
و تولید اســت و هدف ما نیز تامین و تهیه کالاهای ســالم است و البته آبمیوه 
یکی از محصولات گروه ما را تشــکیل می دهد، اما باتوجه به سابقه ما در تولید 
این محصول و این موضوع که تولید آبمیوه یک شــغل به حســاب می آید، به 
این ترتیب برای تهیه فرمولاسیون مناسب این آبمیوه ها فعالیت شد تا بهترین 
نتیجه حاصل شود. در نهایت هدف ما حتی به بازار به ۷5 میلیون بطری آبمیوه 
در طول ســال هم می رسد و به همین خاطر لازم اســت که انواع سلیقه ها را 

پوشش دهیم.
صبح آمل: ارتباط با مجموعه نیروها به چه صورت است؟ 

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 

هستی البرز:خدا را شکر هم بنده از کارگران و آنان از بنده راضی بوده و من هم 
سعی میکنم با تاکید بر ضرورت ضرفه جویی و انجام کار به نحو احسن کارگران 

را در مسیر درست تولید مورد تشویق و حمایت قرار دهم.
صبح آمل: چه عاملی رمز موفقیت شما می باشد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: اشتغال زایی برای ۱۲0 نفر گام مهم و موثری در راستای تحقق 
شعار سال و جلوگیری از وابستگی کشور به واردات محصولات خارجی می باشد 
لذا تنها عامل موفقیت در تلاش و پشتکار فراون در راستای تحقق یک اقتصاد 

مقاوم و بدون اتکا به بودجه نفت می باشد.
صبح آمل: چگونه فکر این کار به ذهن شما خطور کرد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: حدود ۱۲ سال پیش شــروع به ساخت مجموعه کردیم و زمان 
ســاخت به دلیل شرایط بد جوی زمانبر شد و پس از شروع به کار حدود شش 
سال پیش خط اول را با ظرفیت تولید تقریبا ۸ میلیون بطری راه اندازی کردیم 
و سه سال پیش خط دیگری را احداث کردیم و با آن خط ظرفیت که به ۸ هزار 
بطری در ساعت یعنی چیزی حدود ۱۶ میلیون بطری در سال افزایش پیدا کرد 
و امروز دو خط شیشه و خط پت  ۱۸هزار تایی و شش ۱۲ هزارتایی در ساعت 
را به مجموعه اضافه کردیم که تولید کل کارخانه را تقریبا از ۲5 میلیون به ۷5 

میلیون بطری در سال رساندیم.
صبح آمل: به کدام کشورها صادرات دارید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: در بخش صادرات نیز فعالیت هایی انجام شــد و کالاهایی را به 

کشور چین ارسال کردیم و برای میوه های قرمز ما تقاضا ایجاد شد که در شرف 
چاپ لیبل چینی هســتیم که به این کشــور صادرات داشته باشیم. همچنین 
به کشورهای عربی و روســیه نیز صادرات داریم و این کار دارد اتفاق می افتد 
الحمدالله استقبال بســیار خوب است و آب میوه های تولید شده عاری از نگه 
دارنده و دارای استانداردهای بین المللی است و در بحث نظارت نیز در کارخانه 
آزمایشگاه مستقل داریم که هر روز حین تولید، نمونه برداری و آزمایش انجام 

می شود تا شرایط تولید بررسی شود.
صبح آمل: بارزترین مشکلات صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز کدامند؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شــرکت صنایع آشــامیدنی 
وانا هستی البرز: شرکت وانا هستی البرز با بیش از ۱۲0 نفر پرسنل در منطقه 
روستایی و محروم لاریجان مشغول به فعالیت است که سه سال پیش اقدامات 
لازم جهت احداث فاز دو این شرکت با توجه به فرمایشات مقام معظم رهبری 
مبنی بر حمایت از تولید و اشــتغال را شروع نموده است که متاسفانه به دلیل 
سنگ اندازی و بهانه تراشی بی اساس اداره کل منابع طبیعی استان مواجه شده 
که طرح فوق با ایجاد اشتغال بیش از ۳00 نفر در روستا بلاتکلیف مانده است 
و با روشهای مختلف ما را بازی دادند و اگر این اتفاقات نمی افتاد می توانستیم 
امروز شاهد برگزاری جشن افتتاحیه کارخانه جدید شرکت وانا باشیم. از طرفی 
زمینــی را در اختیار ما گذاشــتند که با توجه به همــه اقدامات و مجوزها اما 
متاسفانه هر فصلی به یک بهانه ای کار را به تعویق می اندازند و همین مسئله 
باعث شد که تا امروز نتیجه ای نگیریم. در بحث تزریق اعتبار دولتی هم حدود 
ده سال است که در صف انتظار هستیم و هنوز یک ریال دریافت نکردیم و فقط 

در حد قول کاغذی مانده است.

گفت گوی اختصاصی صبح آمل با منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا هستی البرز:

ارگانیک و طبیعی بودن آب میوه وانا هستی البرز، باعث استقبال بازار های خارجی به 
محصولات این شرکت است

 محصولی را که تولید می کنیم صددرصد آب میوه است و نگه دارنده ندارد
فاز دو شرکت متاسفانه با سنگ اندازی منابع طبیعی مازندران بلاتکلیف مانده است 
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صبح آمل: نقش حمایتی جهاد کشاورزی به چه صورتی بود؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: اداره جهاد کشاورزی به نوبه خودش همکاری های لازم را در بحث 
صنایع داشت اما با توجه به تصویب اعتبار ۲0 میلیارد تومانی منجر به تامین و 
دریافت تسهیلات نشد و سال گذشته هم مصوب ۶0 میلیارد تومانی دیگر نیز 

برای ما تصویب شد که اتفاق خاصی نیفتاد.
صبح آمل: مساحت کارخانه و شرایط کاری کارگران چگونه می باشد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: زیربنای کارخانه تحت اشغال چیزی حدود ۱0 هزار متر مربع سازه 
است که کارخانه و انبار و سایر قسمتها را شامل می شود. شیفت کاری؛ به دلیل 
شرایط موجود در یک شیفت ده ساعته کار می کنیم و برای راحتی همکاران، 

سکونت گاه هایی را نیز کنار کارخانه ساختیم.
صبح آمل: نیروی کار از کجا تامین شدند؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: در گذشته کارخانه 40 نفر نیرو داشته که در حال حاضر به ۱۲0 
نفر افزایش یافت و انشــاءالله تا ســال آینده به ۳00 نفر نیز برسد. نیروی کار 
افغانی نداریم و اکثر کارگران بومی و ایرانی هســتند و تعدادی هم با توجه به 
اینک خودم جنوبی هستم از همشهریان خودم را در اینجا مشغول به کار کردم.

صبح آمل: دلیل انتخاب استان مازندران برای فعالیت تولیدی چه بود؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: مدرک تحصیلی من در رشته مدیریت بازرگانی است لذا با توجه 
بــه زمین های زیاد در جنوب، گیاه آلوئه ورا کشــت و طی فرایندی تبدیل به 
نوشیدنی می شود و این فکر هم از آنجا آمد و کارخانه ها شکل گرفت تا بتوانیم 
کشاورزی و صنایع تبدیلی را به هم پیوند و اتفاقات خوبی در حوزه اشتغال رقم 
بزنیم اما با توجه به شرایط اقتصادی کنونی بسیاری از تولیدکنندگان کار را کنار 
گذاشتند و در شرایطی بهتر در خارج از ایران هستند درحالیکه شخصا اعتقاد 
ویژه ای به ایجاد اشــتغال دارم لذا چندین شرکت در جنوب و تهران تاسیس 
کردم و افراد زیادی هم مشــغول به کار شدند بنابراین در حوزه اشتغالزایی هر 

کاری که از دستم بر بیاید کوتاهی نمی کنم. 
صبح آمل: اولویت برنامه های شــما در راه اندازی خط تولید آبمیوه کدام 

مورد خاص بود؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: برای راه اندازی خط تولید آبمیوه از قبل با مهندسان مجرب در 
مورد طراحی فرآیند های خط تولید و طراحی تولید آبمیوه مشــورت کردم و 
کیفیت کار در اولویت برنامه های ما قرار داشت. در خصوص هزینه ها نیزدستگاه 
های بسیار زیادی لازم بود و به دلیل بیشتر بودن تعداد دستگاه های خط تولید 
باید بیشتر هزینه اولی را صرف خرید دستگاه و تجهیزات نظیر پکیج دیواری و 
خرید دستگاه آب معدنی و یا دستگاه های تولید آب میوه بکنند لذا برای احداث 
این شرکت با فروش یک باب منزل در آبسرد تهران و زمینی در آبادان استارت 

کار را در وانا زدیم که پول فروش زمین ده برابر کل مجموعه ماست و با شرایط 
حال حاضر آن چرا که در اینجا داریم تبدیل به یک دهم ســرمایه ای است که 
سابق داشتیم و تا به امروز هیچ آورده مالی برای ما نداشت و بیشتر از جیب می 
خوریم و در واقع کارخانه را با شرایطی مدیریت می کنیم که فقط بتواند هزینه 

ها و حقوق پرسنل را تامین کند.
صبح آمل: آینده کارخانه را چگونه می بینید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: آینده خیلی روشــنی در انتظار این کارخانه و برند آن است به 
واســطه اینکه محصولی را که تولید می کنیم صددرصد آب میوه است و نگه 
دارنده ندارد و شرایطی دارد که بهای تمام شده آن برای ما تمام است به هر حال 
در بازار آب میوه هایی هست که خیلی ارزان تولید می شود و این مهم رقابت را 
برای ما سخت ترکرده اما شکر خدا طی چند سال گذشته مصرف کننده با درک 

موضوع استقبال زیادی کرد لذا شرایط روز به روز بهتر می شود.
صبح آمل: دستگاه های کارخانه وانا گستر البرز ساخت داخلی است یا...؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: قسمتی از دســتگاه های کارخانه اروپایی، چینی و ایرانی است 
و برای تولید آب میوه در شــرکت صنایع آشــامیدنی وانا هستی البرز کارخانه 
کنسانتره نداریم و از کارخانه های کنسانتره سازی مازندران، مواد خریداری و 
به آب میوه تبدیل می شود اما برای نوشیدنی میوه آلوئه ورا، آلوئه وراهایی که 
در مازندران کشت می شود را از کشاورزان خریداری و تعامل خوبی هم با آنها 
داریم از طرفی کارخانه هایی هم کنار همین کارخانه فعلی داریم که آلوئه ورا را 

برای نوشیدنی تبدیل به پالپ می کند.
صبح آمل: آیا از شما حمایت شد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: به جز تعداد کمی از دوستان حمایت خاصی از ما صورت نگرفت 
لذا امیدواریم با  حمایت از واحدهای تولیدی مشکلات به حداقل برسد تا بتوانیم 

قدمهای بزرگتری را برای اشتغال برداریم.
صبح آمل: در حال حاضرچند نوع آبمیوه تولید می کنید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: کارخانه  در ابتدا با تولید چند نوع آبمیوه فعالیت خود را آغاز کرد و 

هم اکنون ۷0 نوع آبمیوه خصوصا آلوئه ورا تولید و روانه بازار می شود.
صبح آمل: قابلیت فراوری آلوئه ورا در چه سطحی است؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شــرکت صنایع آشامیدنی 
وانا هســتی البرز: آلوئه ورا یکی از گیاهان دارویی اســت که به دلیل قابلیت 
فراوری بالا زمینه مناسبی برای اشتغالزایی دارد و اگر کشاورزان برای خرید 
دســتگاه های صنایع تبدیلی مورد حمایت قرار بگیرنــد یا به طور کلی در 
صنایع تبدیلی ســرمایه گذاری شود، با تولید انواع شربت و صنایع نوشیدنی 
از آلوئه ورا علاوه بر کمک به بی نیازی کشور از طریق ترویج مصرف گیاهان 
دارویی، می توانیم به در اختیار گرفتن بازارهای صادراتی بیاندیشــیم و ارز 
آوری داشته باشیم که خوشــبختانه جزء بهترین شرکتهایی هستیم که در 

سطح ایران تولید می کند.
صبح آمل: دســتگاه های مورد نیاز در راه اندازی خط تولید آبمیوه را نام 

ببرید؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: اکثردستگاه هایی که در راه اندازی خط تولید آبمیوه استفاده می 
شود شامل سیستم تخلیه کنســانتره، توربو میکسر، تانک انحلال شکر، بالابر 
شکر، تانک ایجینگ میکس، دستگاه پاستوریزه، دستگاه هموژنایزر، دی اریاتور، 
تانک ذخیره آبمیوه، تونل پاســتوریزاتور آبمیوه، دستگاه بسته بندی آبمیوه در 

ظروف PET و دستگاه بسته بندی آبمیوه در ظروف شیشه ای باشد.
صبح آمل: روش تولید آبمیوه صنعتی با کدام ماده شروع می شود؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز:مراحل و روش تولید آبمیوه صنعتی مختلف می باشد و از ماده 
خام شــروع و شامل  شستشو، جداســازی، دم گیری، خرد کردن، گرم کردم 
مش، فرمانتاســیون مش، پرس کردن، آروماگیری، شفاف سازی، فیلتراسیون، 

کنسانتره کردن و انبار کردن است.
صبح آمل: کنسانتره کردن میوه چه کاربردی دارد؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: کنســانتره کردن میوه به عنوان یک فرآورده غذایی جهت رفع 
تشــنگی می باشــد و همچنین به عنوان تقویت بدن استفاده می شود و برای 

سلامتی بدن نیز مفید است.
صبح آمل: چه انتظاری از مسئولان دارید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: در حال حاضر تولید هر محصول با مشکلاتی مواجه بوده و دولت 
می تواند به عنوان پشــتوانه تولیدکنندگان در کنــار آنها بوده و از آنها حمایت 
کند. با توجه به اینکه تولید و بهره برداری از این گیاه حدود دو سال بطول می 

انجامد انتظار داریم دولت تســهیلات بانکی با کارمزد پایین و تنفس زیاد را در 
اختیار کشــاورزان به ویژه حوزه کشت گیاهان آلوئه ورا قرار دهد و از آنجائیکه 
هزینه های جاری کاشت و داشت این گیاه و نخستین بهره برداری از آن نیازمند 
زمان می باشد اگر تسهیلات بانکی با تنفس دو و یا سه ساله اعطا شود می تواند 

حمایت خوبی از این قشر باشد.
صبح آمل: چه برنامه ای برای توسعه دارید ؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: واحد تحقیق و توسعه کارخانه همیشه یکسری پروژه برای تولید 
مد نظر دارد و معمولا برای تولید محصولات جدید دو عامل موثر اســت یکی 
بحث سلامت محصولات دوم تولید محصولات وارداتی است که بتوانیم در کشور 

تولید کنیم و به این طریق صرفه جویی ارزی صورت می گیرد .
صبح آمل: دیدگاه شما به عنوان یک کارآفرین جوان و مدیر موفق در مورد 

کارآفرینی و ایجاد کسب و کار چیست ؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: نه اینکه بخواهم توصیه ای به دیگران داشته باشم فقط آنچه خود 
تجربه کردم را می گویم. باید در هر حرفه ای که کار می کنید متخصص شوید، 
همــه اطلاعات به روز مربوط به حوزه تخصص خود را یاد بگیرید، وقتی که در 
حرفه خود تبدیل به متخصص شــدید و هــر چقدر هم آموزش ببینید بدانید 
که کم اســت و باید بیشــتر یاد بگیرید، به کسی تبدیل می شوید که دیگران 
به دنبالتان می آیند تا از تخصص شــما استفاده کنند در این صورت شاید به 
جایی برسید که بتوانید از آن تخصص کسب و کاری راه اندازی کنید یعنی باید 
تمرکز روی یک موضوع باشد و تمرکز روی موضوعات مختلف و از این شاخه به 
آن شاخه پریدن فقط وقت تلف کردن است و هر کس در هر شغلی به صورت 

تخصصی تمرکز کند موفق می شود. .
صبح آمل: تا چه اندازه خودتان را موفق می دانید؟ و دلایل موفقیت شما؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: به صورت نسبی در زمینه کسب و کار خود، خودم را موفق می 
دانم. البته برای رســیدن به موفقیت های بزرگی که در ذهن دارم راه طولانی 

در پیش خواهم داشت.
دلایــل موفقیت خودم را هدفمند کار کردن و دارای اســتراتژی بودن، کار 
تیمی، دسترسی به نیروی انسانی خوب، تلاش و پشتکار مداوم، همدلی و وفاق 
کلیه کارکنان، ایجاد تیم فروش خوب، ســهل الوصول بودن منابع اولیه، ایجاد 
ارتباط خوب و جلب اعتماد تأمین کننــدگان و خریداران و بطورکلی زنجیره 
تأمین قوی و حمایت بسیار خوب که جا دارد در اینجا از زحمات کلیه عزیزان 

همراه تشکر و قدردانی نمایم.
صبح آمل: تا چه اندازه موانع و مشکلات ســر راهتان وجود داشته و چه 

اقداماتی برای مقابله با آنها در پیش گرفتید؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: موانع که بسیار وجود داشتند، مهمترین مسئله کمبود نقدینگی 
بوده اســت که با فروش زمین و منزل مسکونی توانستیم تا حدودی مشکل را 
برطرف کنیم. دسترســی به نیروی انسانی خوب در ابتدا بسیار مشکل بود که 
پس از کســب تجربه در کسب و کار خود توانستیم کم کم بخشی از نیروهای 
زبده را از جنوب و تعداد زیادی از بومیان عزیز منطقه انتخاب و بکار بگیریم. در 
ابتدای کار مشــکل تأمین منابع اولیه نیز داشتیم که تأمین کنندگان به خاطر 
عدم شناخت و اعتماد ما را با مشکل مواجه می کردند که توانستیم با برخورد 

صادقانه و عمل به تعهدات، اعتماد و اطمینان آنها را به خود جلب نماییم.

صبح آمل: ریســک هایی که به جهت راه اندازی کسب و کارتان پذیرفتید 
چه بود؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: کمبود منابع اولیه، عدم ثبات شرایط اقتصادی و بطورکلی سرمایه 

گذاری سرشار از ریسک های منفی در مقابل ریسک های مثبت است.
صبح آمل: برای هر آنچه که شــرکت انجام می دهد مبنای ارزشی واضحی 

وجود دارد؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: بله مبناهای ارزشی ما در بخش ارزش های اخلاقی دینی؛ رعایت 
شئونات اسلامی در برخورد با همکاران و مشتریان و عدم هرگونه تقلب و غش 
در محصــولات و معاملات، در بخش ارزش هــای اجتماعی خدمت به اقتصاد 
ملــی در جهت رفاه خانوارها و حفظ محیط زیســت و احترام به امور ذینفعان 
و حفظ مشــتری مداری در بخش ارزش های حرفه ای ترویج حس مسئولیت 
پذیری، رقابت پذیری، کار تیمی و… میان کارکنان و ارزش نهادن به یادگیری، 
خلاقیت، نوآوری در راســتای بهبود مســتمر و ارزش های حقوقی و احترام و 
تبعیت از قوانین حقوقی از قانون کار گرفته تا قانون ســلامت مواد غذایی می 

باشد.
صبح آمل: محیط تجاری کســب و کارتان رقابتی و پویاســت یا ثابت و 

یکنواخت؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: محیط تجاری کسب و کار ما به شدت رقابتی است و در این میدان 
تولیدی رقبای جدید و بازارهای جدید دائماً ایجاد می شوند و به دلیل اینکه نیاز 

مشتریان دائماً درحال تغییر است، رقبا به طور مستمر نوآوری دارند.
صبح آمل: میزان اشتغالزایی شما به چه میزان بوده است؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هســتی البرز: در حال حاضر ۱۲0 نفر در مجموعه ما مشغول به کار هستند و 
امیدواریم با تلاش و حمایت دولت در آینده ای نه چندان دور برای بیش از ۳00 

نفر اشتغالزایی ایجاد کنیم.
صبح آمل: به عنوان یک کارآفرین موفق چه انگیزه ای از ســرمایه گذاری 

در تولید دارید ؟
منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: مطلبی که هر تولید کننده ای حتما به آن اشاره می کند این است 
که تولید واقعا عشق و علاقه می خواهدچون با توجه به وضعیت و حمایت های 
اندکی که از بخش تولید هســت اگر واقعا عاشق این کار نباشید نه گسترش و 
ادامه کار توجیه اقتصادی دارد و نه ماندن در این کار انگیزه ای ایجاد می کند 
و بیشــترین انگیزه خانواده و مجموعه ای است که ایجاد می شود. در شرکت 
ما حدود ۱۲0 نفر همکار هســتیم که بصورت خانواده ای شــده ایم و در واقع 
اشتغال این خانواده برای سرمایه گذاری در تولید عشق و علاقه ایجاد کرده است 
و بیشتر بچه هایی که در این مجموعه شاغل هستند و با این مجموعه همکاری 

می کنند بچه دار هستند و همه با هم احساس صمیمیت خاصی داریم.
صبح آمل: در پایان اگر صحبت خاصی دارید بفرمایید؟

منصور بابارحمتی مالک و رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع آشامیدنی وانا 
هستی البرز: ایران اسلامی به ویژه منطقه لاریجان ظرفیت خوبی در حوزه تولید 
محصولات کشاورزی، گیاهان دارویی دارد لذا امیدواریم با استفاده از توان علمی 
و تجربــی جوانان داخلی خصوصا نخبگان محلی بتوانیم به بهترینها در بخش 

تولید دست بیابیم   .
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معتقدیم دانش آموزان امروز دانشــمندان آینده هســتند که می بایســت 
موقعیت های یادگیری متنوعی را برای آ نها فراهم کرد تا با حرکت در مســیر 
درســت، یافته های خــود را به علم تبدیل کنند اما واقعیت هایی هســت که 
متاسفانه چشمان همه ما را نسبت به آینده فرزندان این سرزمین بسته است، 
پژوهش سراهایی که با استانداردها فاصله دارند و بیشتر از نظر تجهیزات و لوازم 
و تهیه مواد اولیه در مضیقه اند که چون طبق اساسنامه، بودجه ای ثابت به آنها 
اختصاص نمی یابد، مدیران این مجموعه ها مجبورند روی کمک های مردمی 
حســاب کنند که پژوهش ســرای عالی نژاد نیز از نظر تجهیزات آزمایشگاهی 
حتی از مدارس نیز عقب تر اســت به طوری که گاه مجبور می شوند از طریق 
دبیرســتان مجاور و یا دیگر مدارس اقدام به تامین لــوازم کنند و این نیاز به 
تصمیم عاجل از ســوی دســت اندرکاران و حمایت خیرین عزیز می باشد و با 
توجه به اینکه هر استعداد برای بروز و ظهور نیازمند بسترسازی و محیا نمودن 
شرایط مناسبت اســت، این دغدغه و اهتمام کمتر در بین مسئولین و والدین 
محترم مشاهده می شود و جزء الویت های ضروری نیست. با این استدلال، اگر 
دانه استعداد در زمین خودش کاشته و مورد حمایت قرار بگیرد قطعاً به درخت 
تنومندی تبدیل می شود که ثمرات آن به کشور، جامعه و خانواده بر می گردد 
لذا در ســال جاری برای کیفی ســازی تعلیم و تربیت تقویت پژوهش سراها و 
توسعه و تجهیز آزمایشگاه های مدارس در اولویت قرار دارد. لذا با توجه به این 
مهم صبح آمل برای بررســی مشکلات مطرح شده گفت گویی اختصاصی را با 
اکرم خواجه پور مدیر پژوهشســرای دانش آموزی خیریه مهندس عالی نژاد و 

مدیر آموزش و پرورش آمل انجام داد که ماحصل آن را در زیر مطالعه نمائید؛
پژوهش ســراهای دانش آموزی مکانی علمی و پژوهشــی اســت که نقش 
مهمی در ترویج فعالیت های پژوهشی، کارآفرینی و تقویت روحیه پژوهشگری 
دانش آموزان بر عهده دارند و تحقق روحیه پژوهشــگری در ســنین کودکی و 
نوجوانی در دانش آموزان در دنیای امروز ضروری است در نتیجه باید تلاش شود 
با اســتفاده از ابزارهای مختلف، تفکر و روحیه پژوهشگری را در دانش آموزان 
تقویــت کرده تا بدین ترتیب، مطالبه مقــام معظم رهبری در خصوص تربیت 
پژوهشــگر و دانشمند نیز انجام شــود و این مهم، نتیجه تلاش جوانان امروز و 
نوجوانان دیروز است. دانش آموزان امروز دانشمندان آینده هستند که می بایست 
موقعیت های یادگیری متنوعی را برای آ نها فراهم کرد تا با حرکت در مســیر 
درســت، یافته های خود را به علم تبدیل کنند اما واقعیت هایی که متاســفانه 
چشمان همه ما نســبت به آینده فرزندان این سرزمین بسته شده است. همه 
می دانیم که هر استعداد برای بروز و ظهور نیازمند بسترسازی و محیا نمودن 
شرایط مناسبت است که به هیچ عنوان در بین مسئولین و والدین محترم این 
دغدغه مشــاهده نمی شود و جزء الویت های ضروری نیست. استعداد همانند 
دانه ای است که اگر در زمین خودش کاشته و مورد حمایت قرار بگیرید قطعاً 
به درخت تنومندی تبدیل شده که ثمرات آن به کشور، جامعه و خانواده بر می 
گردد لذا برای کیفی سازی تعلیم و تربیت تقویت پژوهش سراها بعنوان مکمل 

مدرسه نیز جزو اولویت هاست.
خودتان را معرفی نمائید؟

 اکرم خواجه پور هستم دکترای مدیریت برنامه ریزی ورزشی فارغ التحصیل 
دانشــگاه مازندران،حدود ۱4 سال ســابقه خدمت در آموزش و پرورش دارم و 
محقق، نویســنده کتاب می باشم و پژوهش و تحقیق جزو علاقه مندی ام می 
باشــد. چند ســالی  در خدمت واحد  پژوهش اداره بودم و  سپس کارشناس 
پژوهش سرا و  در ادامه دو سالی بعنوان  رابط مدارس نهضت نصیب ) مدارس 
لازم التوجه و کم برخوردار( فعالیت نموده و  سپس تیرماه ۱40۲  بعنوان مدیر 

خدمت می کنم.
به جز آمل در کدام شهرها فعالیت داشتید؟

 قبل از ورود به پژوهش سرا به عنوان رابط نهضت نصیب  فعالیت می کردم. 
» باتوجه به تاکید مقام معظم رهبری در خصوص عدالت آموزشــی و تربیتی، 
مبنی بر اینکه همه مدارس و دانش آموزان باید از یک سطح آموزشی و تربیتی 
برخوردار باشــند، این طرح در مدارس کشوری پیاده شد. در این راستا فعالیت 
های خوبی پیگیری شــد و اســتان مازندران و شهرستان آمل هم از این طرح 

بهره مند شدند.
اگر بخواهید پژوهش سراهای دانش آموزی را تعریف کنید؟

 پژوهش سراهای دانش آموزی، مراکزی علمی پژوهشی هستند که زیر نظر 
آموزش و پرورش و به منظور شناســایی و فراهم آوردن زمینه رشــد و هدایت 
اســتعدادها و پرورش خلاقیت های فردی و گروهی دانش آموزان و گسترش 
فرهنگ مطالعه، تحقیق و پژوهش در بین آنان، تاســیس شده است و معتقدم 

دانش آموز باید مهارت پژوهشگری را بیاموزد.
از چه سالی و با چه اهدافی این مرکز شروع به کار کرده است؟

 فعالیت پژوهش سرای دانش آموزی شامل هر سه مقطع تحصیلی ابتدایی، 
متوسطه اول و دوم و فنی می باشد، تقریبا ۶5 هزار دانش آموز را در شهرستان 
آمل زیر مجموعه خودش دارد و با توجه به اساسنامه ای که برای آن تعریف شد 
محیطی علمی و پژوهشی است که در این محیط در ابتدا می بایست شناسایی، 
جذب، هدایت و حمایت دانش آموزی انجام شود. پژوهش سرا مرکز علمی است  

که این حمایت های پژوهشی، ایده های خام دانش آوزی باید پرورش داده شود 
و استعداد بچه ها به مراکز خاص مثل مراکز رشد هدایت شود و این جزو وظایف 
و اهداف اصلی آن می باشد. پژوهش سرای آمل از سال ۱۳۸۶ شروع به فعالیت 
کرد. با توجه به اینکه مرکز تحقیقات و آموزش عالی نژاد توسط خیرین بزرگوار 
جناب آقای بهروز عالی نژاد و همسر فرهیخته شان سرکار خانم طاهره نیکخواه 
مشائی و سازمان نوسازی کشور احداث شده و شروع به فعالیت نموده و با این 
نگاه  که ساختمان ذکر شده به مرکز پژوهشی تبدیل شود، لذا با  نیت خیر این 
عزیزان و با توجه به مشکلات پژوهش سرای دانش آموزی شهیدان محمدزاده، 

دوره های آموزشی پژوهش سرا به این ساختمان انتقال یافت.
دلیل انتقال ساختمان به مکان فعلی چه بود؟

 پژوهش سرای دانش آموزی شهیدان محمدزاده واقع  در امین ۱4 و جنب 
ســالن خانزاد می باشــد ولی چون دوره های آموزشی پژوهش سرا در ساعات 
عصر می باشد و رفت و آمد برای دانش آموزان در این ساعات کمی دشوار بود 
لذا یکسری از دوره های آموزشی در مرکز تحقیقاتی و آموزشی بهروزعالی نژاد  
انجام می شود. دوره های آموزشی چون رباتیک، برنامه نویسی پایتون، اسکرچ، 

نجوم، زیست فناوری و سلول بنیادی و پزشکی بازساختی برگزار می شود. 
 استقبال دانش آموزان از پژوهش سرا را چطور ارزیابی می کنید؟ 

با توجه به اینکه پژوهش سراها مکمل مدرسه می باشند می تواند در زمینه 
های مختلف فیزیک، شــیمی، نجوم، زیست شناســی  با توجه به تجهیزات، 
امکانات و نیروی انســانی متخصص در این حوزه فعالیــت خوبی ارائه دهند. 
بســیاری از دانش آموزان و اولیا با رســالت و اهداف پژوهش ســراها  آشنایی 
چندانی ندارند و این عدم آشنایی منجر به پایین آمدن کیفیت فعالیت پژوهش 
ســرا می شــود. از طرفی دغدغه کنکور از عوامل عدم استقبال دانش آموزان 
)مخصوصا دوره دوم متوسطه( از پژوهش سراها است. علی ایحال با همکاری و 
همت همکاران پژوهش سرا، معلمان، مدیران و دانش آموزان اقدامات خوبی در 
چند سال اخیر انجام گرفته است و انتظار می رود استقبال دانش آموزان بیشتر 
شود. امید است پژوهش سرا به عنوان یکی از مهمترین مراکز اثربخش در نظام 

آموزشی  و تحقیقاتی جایگاه خاص خود را بدست آورد
اهم فعالیت های مرکز چه بود؟ 

مهم ترین فعالیت هایی که تا بحال صورت گرفته، هماهنگی و حس همکاری 
و تعامل بیشــتر با واحد های مختلف در هر سه مقطع تحصیلی، انعقاد تفاهم 
نامه با انســتیتو پاســتور، ســازمان فنی و حرفه ای، مراکز رشد و دانشگاه ها، 
همچنین تربیت مدرس و منتور، توانمندســازی همکاران، برگزاری دوره های 
آموزشــی برای دانش آموزان می باشد. استعدادیابی، شناخت و هدایت  دانش 
آموزان از مقطع ابتدایی بصــورت طرح هایی چون طرح جابر، بوم و... که ایده 
های دانش آموزی به ثبت یا حتی تولید خواهد رسید. همچنین پیگیری طرح 
شهید آشتیانی، جشنواره نوجوان و جوان خوارزمی جزو فعالیت های پژوهش 

سرا می باشد. 
فرایند کشف استعدادها به چه صورت است؟ 

اســتعدادهای دانش آموزی می توند از طریق معلم، خانواده، مدیر مدرسه 
و حتی گروه آموزشــی ســه مقطع با معرفی به مراکز پژوهشی و متخصصان 

هدایت شود. 
عضویت در پژوهش سرای دانش آموزی چه اهمیتی دارد؟ 

درب پژوهش ســراها به روی دانش آموزان باز اســت و حضور و وجود دانش 
آمــوزان در این مراکز علمی، حس جســتجوگری را در دانش آموز تقویت می 
نماید. پژوهش ســراها در گســترش فرهنگ تحقیق و پژوهش، رشد و توسعه 
علمی پژوهشــی دانش آموزان و ایجاد دسترسی آنها به یافته های جدید علمی 
پژوهشــی تاثیرگذار  می باشند. دانش آموزان محقق و کاوشکر با ورود به این 
مکان ها یقینا آینده موفق تری خواهند داشــت. لذا همه دانش آموزان خلاق، 
مســتعد و علاقمند در تمامی پایه های تحصیلی می توانند به عضویت پژوهش 

سراهای دانش آموزی درآیند.
مهم ترین مشکل مرکز تحقیقاتی و آموزشی عالی نژاد را نام ببرید؟ 

متاســفانه با توجه به ظرفیت شــهری و تعداد دانش آموزان و وجود فضای 
به این خوبی، با عدم وجود تجهیزات، امکانات آزمایشــگاهی، کامپیوتری روبرو 
هســتیم. لذا برای رفع این معضل، نیاز مبرم به توجه و حضور خیرین بزرگوار 
هست که در جای جای کشور به نام می باشند و می طلبد با دستان پر سخاوت 

خودشان قدمی برای شهر و بچه های این آب و خاک بردارند.
 آیا پژوهش  سراها تنها یک محیط یادگیری هستند؟ 

پژوهش  سراها تنها به عنوان یک محیط یادگیری برای انجام پژوهش نیست، 
بلکــه فرصتی برای دانش آموزان فراهم می  آورند تا ایده  های خود را با هدایت 

متخصصین به ثبت و تبدیل به محصول رسانند. 
حمایت هم صورت می گیرد؟ 

 می بایست از طرح های دانش آموزان حمایت مالی صورت  گیرد. همچنین 
بستری فراهم شود تا ارتباط دانش آموزان با دانشگاه ها و مراکز علمی و پژوهشی 
برقرار شود این در حالی است که فرصتی نیز برای استعدادیابی، پرورش، هدایت، 
حمایت ایده های  دانش آموزان به وجود آید لذا باید فعالیت پژوهش سراها به 

ســمت افزایش بهره وری و هدایت به سمت مراکز رشد و نوآوری و خانه های 
خلاق سوق داده شود.

شرایط تأسیس و نحوه اداره چگونه می باشد؟ 
پژوهش ســراهای دانش آموزی به صورت دولتی و غیردولتی تأسیس می 
شوند و به فعالیت های علمی پژوهشی می پردازند. مراکز دولتی نیز بر اساس 
شاخص ها و اســتانداردهای ابلاغی شورای سیاســتگذاری، به پیشنهاد اداره 
آموزش و پرورش شهرســتان، منطقه و ناحیه، تأیید شورای آموزش و پرورش 
اســتان و با مجوز معاونت آموزش متوسطه، تأســیس و راه اندازی می شوند. 
تأسیس و راه اندازی مراکز غیردولتی هم بر اساس شاخص ها و استانداردهای 
ابلاغی شورای سیاستگذاری و در چارچوب قانون تأسیس و اداره مدارس، مراکز 
آموزشــی و مراکز پرورشی غیردولتی، برابر شیوه نامه ای خواهد بود که توسط 
وزارت آموزش و پرورش تهیه و ابلاغ می شود. اعضای هیئت امنا پژوهش سرای 
عالی نژاد متشکل از بزرگان شهری، شورای شهر، فرماندار، روسای دانشگاه ها و 

رئیس آموزش و پرورش به عنوان رئیس هیئت امنا می باشند.
نقش آموزش و پرورش در راســتای این فعالیت های علمی و پژوهشی و 

کشف استعدادهای دانش آموزان و بروز و ظهور آن چه می باشد؟ 
دانش آموز با ورود به پژوهش سرا در ابتدا به عنوان یک عضو عادی تعریف 
می شود اما بعد از طی کردن دوره های آموزشی و کارگاه ها عضو فعال نامیده 
می شــود و با ارائه اثر و طرح ها و شرکت در جشنواره ها به عنوان دانش آموز 

پژوهشگر تعریف می شود.
طرح شهید کاظمی آشتیانی ویژه کدام مقطع تحصیلی است؟

 جشــنواره علمی، پژوهشی پژوهش ســراهای دانش آموزی )طرح شهید 
کاظمی آشتیانی( به عنوان بزرگترین رویداد علمی پژوهشی دانش آموزی ویژه 
دانــش آموزان مقطع دوره دوم ابتدایی و مقاطع اول و دوم متوســطه و فنی و 
کاردانش برگزار می شــود که شامل دوازده محور در رشته های ادبیات و علوم 
انسانی، انرژی های نوین، آزمایشــگاه علوم تجربی، رباتیک و هوش مصنوعی، 
زیســت فناوری، سلول های بنیادی و پزشــکی بازساختی، کدنویسی، گیاهان 
دارویی و طب ســنتی، فناوری هــای حوزه فضایی و حمل و نقل پیشــرفته، 
نانوفناوری، انرژی هسته ای و نجوم بوده و در هر محور گرایش های متنوعی از 
جمله تولید محتوا، انجمن علمی پژوهشی، مقاله علمی پژوهشی، کارآفرینی، 

جام علمی و ... وجود دارد. 
چگونه می شود تفکر پژوهشی را در بچه های خودمان تقویت بکنیم؟

همه  کودکان مستعد و باهوش  هستند اما قرار دادن فرزندانمان در شرایط 
مناســب آموزشی می تواند آنها را  تبدیل به دانشمندانی کرد که سهم زیادی 
در فرایند پیشرفت و توسعه علمی در میادین منطقه ای، ملی و بین المللی ایفا 
کنند. بنابراین با ایجاد فضای پژوهشــی برای دانش آموزان در آینده می توان 

شاهد روحیه پژوهشگری و تفکر خلاقانه باشیم. 

خانواده چه نقشی در کشف استعداد فرزندان خود دارند؟
 بیشــتر خانواده ها وقتی حرف از اســتعداد و مهارت می شــود، به این فکر 
می کنند که استعداد و مهارت تنها به صرف آوردن نمره های عالی در درس های 
مختلف مثل ریاضی و علوم اســت، در صورتی که اصلا اینطور نیســت و اگر 
می خواهند کودکی تحویل جامعه دهند که در آینده به فرد موفقی تبدیل شود، 
بهتر است بدانند که تنها باید استعداد و مهارت او را کشف و بستری را برایش 
فراهم کنند تا بتواند، استعداد و مهارت را پرورش دهد. در حقیقت والدین باید 
هوش کودک خود را در زمینه های مختلف مورد ارزیابی قرار دهند تا در نهایت 
مشــخص شود که اســتعداد کودک در چه حوزه ای بیشــتر است و طبق این 
استعداد برای آینده فرزند خود بهتر برنامه ریزی کنند، نه طبق آمال و آرزوهای 
خود. لذا به حرکات و رفتار کودک خود دقت کنند و اجازه دهند کودک شــان 

علاقه واقعی خود را نشان دهد.
هزینه های دوره های آموزشی  چقدر می باشد؟ 

هزینه هایی که در دوره های آموزشی  پژوهش سرای دانش آموزی  گرفته 
می شود بسیار پایین و صرفا برای برگزاری دوره ها می باشد لذا برای دانش آموز 
با نیازهای خاص کاملا رایگان اســت و برای مدارس حاشیه شهر و لازم التوجه 
فقط حق الزحمه مدرس دریافت می شــود و فعلا هزینه پژوهش سرا با توجه 
به دوره های عمومی  500 و تخصصی ۸00 هزار تومان  می باشد که طی ۱0 
جلسه برگزار می شود و با توجه به صلاحدید  هزینه ها تغییر خواهد کرد.  این 

بستری مناسب برای آموزش، همه ی دانش آموزان است. 
در پایان چه صحبتی دارید؟ 

عملکرد پژوهش سراها می تواند تاثیر مثبتی بر حس کاوشگری دانش آموزان 
داشته باشد و محیطی امن برای پردازش اطلاعات آنها باشد و این میسر نخواهد 

گفت گوی صبح آمل با مدیر پژوهش سرای دانش آموزی شهیدان محمدزاده و مدیر آموزش و پرورش شهرستان آمل؛

آموزشگاه عالی نژاد، امکانات آزمایشگاهی و کامپیوتری ندارد 
عیب و نقص در آموزش و پرورش عیب و نقص در همه دستگاه هاست

 به دلیل کمبود دانش آموز، بعضی از مدارس در شرف تعطیل شدن است
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شد مگر با ایجاد بستری مناسب با تجهیزات علمی، عملی و آزمایشگاهی با در 
نظر گرفتن امکانات مدارس خاص در حوزه های مختلف آموزشی و پژوهشی، 
بستری مناسب برای دانش آموزان کم برخوردار مهیا کند تا آنها هم به موازات 
دانش آموزان برخوردار  در این حوزه فعالیت داشته باشد. لذا  در همین راستا 
امیدوارم خیرین عزیز، مسئولین در دولت مردمی و مجلس انقلابی برای تقویت 

نیروی انسانی و تجهیز این مراکز همکاری و حمایت، لازم را داشته باشند.
رئیس آموزش و پرورش شهرستان آمل نیز در ادامه گفت: یکی از ضروریات 
رســیدن به سند تحول بنیادین، داشتن یک پژوهش سرای دانش آموزی قوی 
است که قبلا پژوهش سرا در گوشه ای از شهر بود که متاسفانه به خاطر عدم 
دسترســی دانش آموزان و اولیا به این فضا، بعضا بعضی از خانواده ها بچه های 
خود را نمی فرســتادند تا اینکه در همان ماه های اول، ساختمانی تحت عنوان 
ساختمان آموزشــی و پژوهشــی به نام خیر بزرگوار عالی نژاد در حال شکل 
گیری و ساخت بود. با توجه به اینکه جابجایی پژوهش سرا نیاز به مجوز داشت 
درخواست را به این مرکز آموزشی دادیم و گرچه الان کلاس ها در این مرکز در 
حال برگزاری است، مدیریت در همان ساختمان قدیم می باشد و شاهد اقبال و 
استقبال خانواده ها نسبت به پژوهش سرا و موضوعات پیرامون آن مطرح است 
که الحمدالله با تغییر مدیریت پژوهش ســرا شاهد یک بازخورد بسیار مثبت و 
فعالیت خاص هســتیم بنابراین کسی نمی تواند اهمیت پژوهش سرای دانش 

آموزی را در رسیدن به اهداف غایی نظام تعلیم و تربیت منکر شود.
لزوم تاسیس پژوهش سرا چه می باشد؟

پژوهش سرای دانش آموزی، مرکزی اســت که به منظور گسترش فرهنگ 
تحقیق و پژوهش در بین دانش آموزان و هدایت استعدادها و رشد خلاقیت های 
آنان با فراهم کردن امکانات و تجهیزات لازم تأسیس می شود. لذا دانش آموزان 
از سنین ابتدایی تا متوســطه که عضو پژوهش سرا شدند غالبا در درس خود 
موفق تر هستند و معتقدم این مراکز به دانش آموزان اعتماد به نفس می دهد 
و به نوعی استعدادیابی است و الحمدالله این استقبال از سوی خانواده ها خوب 
و مورد پذیرش است و انشالله کمک شود تا انتقال پژوهش سرا از آن ساختمان 
قدیمی اش که کمتر مورد توجه خانواده ها بود به این ســاختمان آقای عالی 

نژاد تسریع پیدا کند.
یکی از مشکلات در این پژوهش سرای دانش آموزی عدم تجهیز آزمایشگاه 

می باشد که معضل بزرگی است؟
یک پژوهش ســرای اســتاندارد از نظر فیزیکی باید مکانی دارای کتابخانه، 
آزمایشــگاه، کارگاه رایانه و ... باشد که برخی از پژوهش سراهای کشور از این 
امکانات برخوردارند و برخی دیگر نه. در واقع پژوهش سراهایی که با استانداردها 
فاصله دارند بیشــتر از نظر تجهیزات و لوازم و تهیه مواد اولیه در مضیقه اند و 
چون طبق اساســنامه، بودجه ای ثابت به آنها اختصاص نمی یابد، مدیران این 
مجموعه ها مجبورند روی کمک های مردمی حساب کنند. پژوهش سرای عالی 
نژاد نیز از نظر امکانات و تجهیزات آزمایشــگاهی حتی از مدارس نیز عقب تر 
است به طوری که گاه مجبور می شوند تجهیزات مدارس اطراف را قرض بگیرند. 
لذا راه های مختلفی را در جلسات مطرح کردیم که مراجعه به مدارس یکی از 
موارد می باشد تا وسایل اضافه به پژوهش سرا منتقل شود. نکته مهم تر اینکه 
پژوهش سرا در کنار یکی از دبیرستانهای مطرح و برتر شهر قرار دارد که دارای 
آزمایشــگاه غنی است بنابراین از ظرفیت آن نیز استفاده می کنیم و قرار است 
به زودی جلسه ای با مدیریت و معاونت آموزشی و مدیر پژوهش سرا برگزار و 

نسبت به این مهم تصمیم گیری شود.
آیا پژوهش سراها ملزم به داشتن هیئت امنا هستند؟

به منظور مدیریت بهینه پژوهش سرا و استفاده از امکانات و ظرفیت ها، هیأت 
امنای پژوهش سرا در سطح شهرستان، منطقه تشکیل می شود. ترکیب به این 
صورت می باشد: رئیس اداره آموزش و پرورش منطقه)رئیس(، معاون آموزش 
متوسط منطقه )نایب رئیس(، مدیر پژوهش سرا)دبیر(، معاون توسعه مدیریت 
و پشتیبانی منطقه، شهردار شهرستان، نماینده تام الاختیار فرماندار یا بخشدار، 
سه نفر استاد دانشگاه یا صاحب نظر پژوهشی در زمینه های علوم انسانی، فنی 
و حرفه ای و علوم پایه، رئیس مجمع خیرین مدرســه ساز شهرستان، یک نفر 
از اولیای دانش آموزان عضو پژوهش ســرا، یک نفر معلم راهنمای پژوهنده به 
انتخاب شورای معاونان اداره آموزش و پرورش شهرستان که قانون این اجازه را 
به ما داد و در حال حاضر پژوهش سرا به صورت هیئت امنایی اداره می شود. 

وضعیت آمل از لحاظ آموزش و پرورش ؟
قضاوت با خود مردم. واقعیت این است از لحاظ آموزشی، پرورشی و فیزیکی 
و فضای آموزشــی و هم به لحاظ منابع انسانی، برگزاری جشن تکلیف ۲000 
دانش آموز دختر آملی، برتری در جشنواره نوجوانان خوارزمی مقطع متوسطه 
اول مازندران و کشور، کسب عنوان شورای برتر و نمونه آموزش و پرورش استان 
مازندران، کسب مدال برنز در رشته ریاضی در کشور ژاپن پوریا رحمانی، رتبه 
یازدهم کشــوری کیمیا غدیر و کسب رتبه سوم کنکور در رشته انسانی آقای 
یوسفی از جمله عملکرد مجموعه آموزش و پرورش شهرستان آمل می باشد. 

چه توصیه ای به خانواده ها می کنید؟
 اما توصیه ما این اســت خانواده ها در نظر داشته باشند دیگر کنکور فقط 
تســت زدن و آزمون نیست بلکه پایه دهم و یازدهم و دوازدهم نهایی شد و در 
خرداد ۱40۳ آزموننهایی داریم و در کنکور نیز معدل دیپلم 50 درصد محاسبه 
می شــود و ســال ۱404 ۶0 درصد آزمون نهایی محاسبه می شود و در واقع 

مرجع کتاب و کلاس و معلم است و باید به آن توجه شود. 
 سیاست آموزش و پرورش چیست؟

سیاســت های آموزش و پرورش در راســتای تحقق بخشیدن سند تحول 
بنیادین است و اگر یک بعدی در این اداره کار شود و فقط بعد آموزش در نظر 

گرفته شود آن سند محقق نخواهد شد.

اقدامات پرورشی صورت گرفته را نام ببرید؟
در بحث پرورشــی دانش آموزان آملی، رتبه های خوبی را در سطح استان و 
کشور کســب کردند و در مسابقه »دادرس« در سطح کشور رتبه دوم را از آن 
خود نمودند که افتخار بزرگی اســت. بخش فضای آموزشی و تربیتی طی دو 
سال گذشته اتفاقات بزرگی رخ داده که شاید در ده سال گذشته به این صورت 
نبوده اســت مثل پروژه ابن سینا که بیش از ۱۷ سال در گوشه ای مسکوت و 
اسکلت آن هم در حال استهلاک بود و همزمان با حضور معاون وزیر با اعتبار ۱5 
میلیارد تومان افتتاح شد چرا که سیاست این دولت اتمام پروژه های نیمه تمام 
بود و پروژه صفایی هم که بیش از ۱۷ سال نیمه تمام و حتی اسکلت فلزی آن 
هم توسط سارقین به سرقت رفته بود با تلاش همکاران و با اعتباری بالغ بر ۱۷ 
میلیارد تومان افتتاح گردید. اجرای طرح شهید سلیمانی«احداث زمین ورزشی 
چمن در مدارس« برنامه جدیدی بود که در این دوره اتفاق افتاد و اولین زمین 
ورزشی چمن در ســالن شهید حسن نژاد، احداث زمین چمن بیش از ۱000 
متری در یکی از مدارس دولتی آمل براساس فرمایشات و تاکیدات مقام معظم 
رهبری مبنی بر رسیدگی و توجه به مدارس دولتی نمونه این اقدامات می باشد.
به عنوان یک منتقد منصف، عملکرد مدیریتی خود را چگونه نقد می کنید ؟ 
تمام کارها و اقدامات انســانها قابل نقد اســت، اما در بعضی انتصابات تمام 
تلاشــمان این بود که بهترین ها را انتخاب کنیم که شاید این انتخاب از لحاظ 
خود ما باشد و از دید دیگران خوب نباشد. البته به مدیران در ستاد، معاونین، 
کارشناسان مســئول نمره کمتر از ۱5 نمی دهم در حالی که شاید دیگران به 

شخص من ابراهیم زاده نمره کم تری بدهند.
کمبود نیروی انسانی را چطور جبران می کنید؟

با توجه به کمبود نیروی انســانی هیچ مدرسه شهر آمل بدون معلم نمانده 
اســت که این تدبیرمی طلبد در حالی که امسال قریب به ۶00 نفر بازنشسته 
داشتیم اما ورودی ما کمتر از ۲00 نفر بود که جا دارد از تمام معلمان بازنشسته 

که علیرغم دریافت حق الزحمه ای دست ما را گرفتند تشکر کنم.
معتقدید عیب و نقص در آموزش و پرورش عیب و نقص در همه دســتگاه 

هاست؟
بحث تعلیم و تربیت و فرهنگ مسأله ای پیچیده است به همین دلیل نباید 
آموزش و پرورش را وارد مناقشــات بی اساس کرد و از کاهی کوهی نسازیم و از 
کوهی کاهی. مرز بین نقد و تخریب را بدانیم و جایگاه خطیر آموزش و پرورش 
را بشناســیم. اگر هم ســئوالی و نقدی داریم اولین جایی که بایستی در آن به 
پاسخ رسید و رفع ابهام کرد خود آموزش و پرورش است. اگر یکی از ادارات در 
انجام وظیفه خود موفق نباشد یک بخش از کشور زمین گذاشته می شود ولی با 
اختلال در آموزش و پرورش کار همه دستگاه ها معطل می ماند و معتقدم عیب 
و نقص در آموزش و پرورش عیب و نقص در همه دستگاه هاست لذا نقد منصفانه 

نه نقد مقرضانه را جانانه می پذیرم و معتقدم که موجب پیشرفت می شود.
نظام آموزشی جدید با چه تعریفی ادامه فعالیت خواهد داد؟

برای رسیدن به قله موفقیت آموزشی و تربیتی، نظام آموزشی ما باید منطبق 
بر ســند تحول بنیادین باشــد و با توجه به اینکه این سند قریب به ۱۲ سال 
ابلاغ شــد اما متاسفانه در دولت گذشته نه تنها اجرایی نشد بلکه سند ۲0۳0 
را در تقابــل با آن قرار دادند و اقدامات فعلی آموزش و پرورش در جبران عقب 

ماندگی هاست.
جایگاه مدارس غیردولتی در پوشــش تحصیلی دانش آموزان چگونه بوده 

است؟
در حــال حاضر بالای ۲0 درصد از جمعیت ۷0 هــزار نفری دانش آموزان 
شهرستان آمل در مدارس غیر انتفاعی تحصیل می کنند که تعداد قابل توجه 
ای اســت و بــه نوعی مدارس غیر دولتی برای آمــوزش و پرورش از چند باب 

مناسب است اما باید یک تجدید نظری نسبت به این مجموعه شود.
آیا در آمل با کمبود فضای آموزشی مواجهیم؟

 در روستاها مشکلی نداریم اما متاسفانه در شهر بخشی از مدارس ابتدایی و 
متوسطه اول در حد انفجار است و به دلیل کمبود دانش آموز بعضی از مدارس 

در شرف تعطیل شدن هستند.
برای سال تحصیلی 403 ـ 402 مدرسه جدیدی دایر می کنید؟  

دو پروژه نیمه کاره در حال ســاخت داریم که انشالله یکی از آنها در مهرماه 
افتتاح و به بهره برداری خواهد رسید.

به نظر شما مهم ترین چالش و یا نیازهای آموزش و پرورش در شرایط کنونی 
چیست؟  

داشــتن نیروی انســانی ماهر در آموزش و پرورش بســیار حیاتی است در 
حالــی که ما با کمبــود این نیرو مواجهیم و باتوجه به جــذب تعداد زیادی از 
معلمان باز خلاها پر نمی شــود لذا تامین نیروی انسانی یک نیاز ضروری است 
و توانمندسازی آنها بایستی سرلوحه کار قرار بگیرد. بحث فضاهای آموزشی و 
نداشتن بعضی از امکانات آموزشی و تجهیزات نیز معضل دیگری است که وجود 
دارد و برای رســیدن به سند تحول، مدرسه و نیروی انسانی را می خواهیم که 

در تراز سند تحول باشد. 
نقش آموزش و پرورش را در پیشرفت جامعه چگونه ارزیابی می کنید؟

بی شک آموزش و پرورش یکی از بزرگترین و مهم ترین نهادهای فرهنگی 
و تأثیرگذار کشور است و این دستگاه را می توان پایه همه تحولات اجتماعی، 
اقتصادی، فرهنگی و سیاســی به شمار آورد و اگر در مسیر درست قرار بگیرد 
آســیب های اجتماهی کاهــش خواهد یافت و دانش آموزان به عنوان قشــر 

فرهیخته و از طرفی در معرض آسیب از خطر دور خواهند .
مشورت در سبک مدیریتی شما چه جایگاهی دارد؟

مشــورت موضوعی بســیار مهم و اثرگذار برای یک مدیر اســت. در همین 
راســتا شــورایی به نام “شورای توســعه و نظارت بر آموزش و پرورش” از بین 

نخبگان، صاحب نظران، مدیران و معاونین آموزش و پرورش و پیش کســوتان 
عزیز تشــکیل شده و خوشبختانه با تلاش همکاران این شورا به عنوان شورای 
نمونه و برتر اســتان مازندران انتخاب و انشــالله طرح ها در آموزش و پرورش 

عملیاتی می شود.
امسال اوضاع مالی و اعتباری آموزش و پرورش آمل چگونه بود؟

درآمد حاصلــه از اجاره 50 باب مغازه آموزش و پرورش ابتدا به خزانه اداره 
کل انتقال سپس بخشی از آن به اداره ما بر می گردد و این عین قانون است لذا 
املاک بلااستفاده برای رفع مشکل آموزش و پرورش مولدسازی یا تجاری سازی 
می شــود و بی انصافی است اگر کسی بدون مطالعه و آگاهی بخواهد آموزش 
و پرورش را قضاوت کند و با توجه به تنگناها و کمبود نیروی انســانی، بودجه 

و فضای آموزشی این گونه درخشیدن دوستان ما جای تقدیر و قدردانی دارد.
چه تعداد دانش آموز در آمل دارید؟ وضعیت پیشــرفت تحصیلی دانش 

آموزان چگونه است؟
حدود ۷0 هزار دانش آموز در شهرستان آمل در حال تحصیل هستند که از 
این تعداد تقریبا 50 درصد در مقطع ابتدایی و مابقی در متوســطه اول، دوم و 
فنی حرفه ای درس می خوانند. حدود 4 هزار معلم شاغل داریم که با احتساب 
دبیران مدارس غیر دولتی بیش از شش هزار نفر می شوند و در مجموع معلمان، 
تقریبا دوازده هزار نفر )بازنشســته و شاغل جمعیت شهرستان آمل( را شامل 

می شود.
  آیا رفتار دانش آموزان امروز با دانش آموزان قدیم تغییری داشته است؟

رفتار دانش آموزان شــاید خیلی تغییرنکرده چون ویژگی های کودکان در 
دوره های مدرســه در همه ادوار یکی بوده اســت. فرقی نمی کنه همه دانش 
آموزان دوســت دارند جنب و جوش بیشــتری داشته باشند و در سن کودکی 
دوســت دارند یادبگیرند و تجربه کنند به همین خاطر فکر نمی کنم که فرقی 
بین دانش آموزان امروز و دیروز باشد. فقط نکته ای که وجود دارد این است که 
نسل امروز پرسشگر هستند که ضمن درک و احترام متقابل بایستی به سوالات 

آنها پاسخ صحیح داد. 
چرا در جامعه امروزی این مقوله کمرنگ است؟

نکته قابل توجه اینجاست که در تربیت دانش آموزان فقط آموزش و پرورش 
دخیل نیست و سیســتم آموزشی ما هم درگیر کتاب و اعداد و ارقام و فرمول 
اســت و در بحث مقوله فرهنگی بیش از ۳۲ دســتگاه دیگر هم موظفند کار 

فرهنگی کنند.
چند دستگاه متولی این کار هستند؟

نمیدانم، با اینکه اعتبار فرهنگی را می گیرند کار فرهنگی انجام نمی دهند 
و از من ابراهیم زاده با اینکه اعتبار فرهنگی ندارم اما به اندازه آن ۳۲ دســتگاه 
انتظار دارند و همه تیرها به سمت آموزش و پرورش نشانه گرفته شده که این 
بی انصافی اســت. مگر من مسئول حفظ خیابان و پارکها و کوچه ها هستم یا 

شما مسئول!؟و با توجه به مطالبه اما همچنان این موضوع ابتر مانده است. 
فکر نمی کنید خود آموزش و پرورش و مسئولان در راس خیلی زود بستر 

را برای ورود دانش آموزان به فضای مجازی باز کردند؟
نــه آموزش و پرورش در این موضوع مقصر نیســت چرا که تا قبل از کرونا 
توصیه می کردیم دانش آموز حق استفاده از موبایل را ندارد اما با مواجه شدن 

دنیا با ویروس منحوس کرونا و نیاز تحصیلی از راه دور، به دنبال خیر برای تهیه 
موبایل بودیم و چاره ای هم نداشتیم و فرهنگ سازی استفاده از موبایل باید در 

گذشته شکل می گرفت.   
به نظر جنابعالی که یک مدیر اداره هستید، آیا جایگاه و شان یک معلم در 

جامعه کنونی رعایت میگردد ؟
شاید الان به ظاهر متصور شود که شان معلم در جامعه آنگونه که باید حفظ 
نمی شود اما مطمئن ترین قشر در جامعه که همه به او احترام می گذارند معلم 
اســت و علیرغم همه مشــکلات اقتصادی و ... از لحاظ شان اجتماعی جایگاه 
ویژه ای بین خانواده ها و جامعه دارد و خدا را شاکرم که بیش از ۳0 سال عمر 

خدمت معلمین عزیز هستم و به این مهم نیز افتخار می کنم.
چقدر تلاش کرده اید که در اداره شایسته سالاری برقرار باشد ؟

تمام تلاش مان بر این اســت که از بهترین ها اســتفاده و دوستان توانمند 
را وارد بدنه آموزش و پرورش کنیم هر چند شــاید برخی جابجایی ها موجب 
دلخوری دوســتان و همکاران شده باشــد اما به انصاف رفتار کردم و اگر بدانم 
شخصی با توانایی بیشتر می تواند مجموعه را بگرداند بودن ابراهیم زاده حتی 

برای یک دقیقه خیانت است.
مهم ترین کارها و طرح های خلاقانه خود را بیان میکنید ؟

در سالروز شهادت اســتاد مطهری و گرامیداشت روز معلم برنامه شاخصی 
را برگزار کردیم که در ســطح کشــور بی نظیر بود و طی آن به همراه دبیران 
از بازنشســتگان عزیز سی سال پیش هم بدون هیچ نگاه سیاسی و سلیقه ای 
تجلیل کردیم و به زعم من در این مقوله چپ و راست و اصولگرا یا اصلاح طلب 
معنایی ندارد. شما برای رشــد و توسعه  رشته های فنی و حرفه ای و کاردانش 

چه کرده اید؟  
سیاست بر این است که بایستی در یک چشم اندازی، بالای 50 درصد دانش 
آموزان به هنرستانها بروند چنانچه سال گذشته ما این مهم را عملی کردیم اما 
متاسفانه فضای هنرستانها کم است و با این وجود خانواده ها استقبال کردند و 
دانش آموزان مستعد حتی تیزهوش با انتقالی وارد هنرستان شدند و این جزو 
منویات مقام معظم رهبری است لذا هنرستانها را ضمیمه دبیرستان کردیم و از 
آنجائیکه آمل شهری صنعتی است و قریب به 50 درصد صنایع استان مازندران 
در این شهر مستقر می باشد پس نیازمند نیروی کار است بنابراین طی ارتباطی 
بین شــهرک صنعتی و آموزش و پرورش احداث هنرستان همجوار در دستور 

کار و در حال اجراست.
 در پایان چه سخنی با مخاطبان صبح آمل دارید؟

بایســتی یادآور شــوم که ارزیابی از کار آموزش و پرورش بایستی با در نظر 
گرفتن منابع و موانع از یک سو و امکانات و مقدورات از سوی دیگر و در ظرف 
زمانی خاص خود باشــد. رسالت همه ما بسیار خطیرست و هیچ موقع نباید از 
لحاظ توســعه یافتگی قانع باشــیم و خودمان را متوقف کنیم چراکه باب علم 
و فرهنگ هیچ حــد و مرزی ندارد و همه باید در این ابعاد مشــارکت جدی، 
مشفقانه، همراه با انتقاد ســازنده که منجر به رشد و شکوفایی عرصه تعلیم و 
تربیت گردد داشــته باشیم. اگر آموزش و پرورش را در رأس و به عنوان مسأله 
اول می شناســیم و برای آن جایگاه ویــژه قائلیم، اظهارنظرها و نقدهایمان در 

بسیاری از موارد کارشناسانه و عالمانه باشد.
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امام جمعه سرخ رود:

لزوم تبیین و روشنگری ویژه برای حضور در انتخابات
امام جمعه ســرخ رود گفت: یکی از مهم ترین خصوصیات انقلاب اسلامی که 
آن را بیش از پیش تاثیرگذار، ماندگار و پویا قرار داده است، جامعیت و توجه به 

ابعاد مختلف است.
حجت الاسلام و المســلمین مهدی تقی زاده اظهار داشت: افزایش مشارکت 
موجب افزایش اقتدار ملی و افزایش اقتدار ملی موجب افزایش امنیت می شود. 
تمام دشمنان ایران و انقلاب از منافقین و سلطنت طلب و تجزیه طلب و رسانه 
های آمریکایی و انگلیســی و اسرائیلی، همه و همه بر طبل عدم مشارکت می 
کوبند.آنها منتظر کوچک ترین عدم مشارکت و اقتدار هستند، تا ضربات خود را 

به این کشور وارد کنند.
وی یادآور شد: هر استاد و روحانی و هنرمند و مداح و ورزشکار، جزو خواص 
محســوب می شود و باید در موضوع انتخابات روشنگری و تبیین کند . خدایی 

ناکرده سکوت خواص و عدم بصیرت، ضربات سنگینی به کشور خواهد زد.
به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از خط شــمال، امام جمعه سرخ رود در 

پایان عنوان داشت: نتیجه سکوت و عدم بصیرت خواص در تاریخ اسلام را پیش روی خود قرار دهیم و عبرت بگیریم. خدایی نکرده نشود با بی بصیرتی،خودمان 
عبرت آیندگان شویم.

بخشد ار چمستان:

مدیران در خدمتگزاری کوتاهی نکنند
بخشــد ار چمستان اظهارکرد: همزمان با دهه فجر مبلغ ۱۷0 میلیارد تومان 
پروژه هــای مختلف در بخش چمســتان به بهره برداری رســید که یکی از این 
پروژه ها دکل مخابراتی است که مشکل آنتن دهی در این منطقه را رفع می کند.

قنبرعلــی داداش پور با اشــاره به اینکه حدود ۶0 میلیــارد تومان در حوزه 
مخابرات در ۶ ماه اخیر هزینه شــد، گفت: در حوزه هــای اجرای طرح هادی، 
برق، احداث سر دهنه زراعی، گاز، دیواره های حائل در سطح رودخانه های بخش 
چمستان که اغلب رودخانه ها با ارتفاع بستر رودخانه به عنوان رودخانه وحشی 
هســتند که در زمان بارندگی و سیل خسارت های زیادی به منطقه وارد کردند 

و دیگر حوزه ها، دهیاران در طول ۶ ماه حدود ۳0 میلیارد تومان هزینه کردند.
وی با اشــاره مطالبه گری برای حق و حقوق مردم فهیم چمستان و پیگیری 
پروژه ها در این بخش افزود: با توجه به سیل ۱۳ آبان در حوزه راهداری و حمل و 
نقل جاده ای خسارت های زیادی در این بخش داشتیم که با تخریب پل و قطعی 
راه دسترســی و ... با صبوری مردم بخش چمستان و همت فرماندار، شوراها و 
دهیاران، شهردارچمستان، مخابرات، گاز، آب، برق و... در کمترین زمان، خدمات 

اولیه پس از سیل ارائه شد.
بخشد ار چمســتان یادآورشد: روســتای میرنا بیش از دو کیلومتر برای راه 

دسترسی ثانویه مردم شن ریزی شد و 500 میلیون تومان برای پل آبنمای بستر 
رودخانه هزینه شد.

 داداش پور با اشاره به بازدید استانداردر چمستان افزود: استاندار مبلغ ۱0 میلیارد تومان از محل اعتبارات در اختیار وزیر و ماده ۱۸ در بحران تخصیص دادند 
که کمتر از ســه ماه پیمانکار مشــغول به کار شــد و با احداث دیواره، جاده ایمن و معضل رودخانه  رفع می شود و در روستای میرنا نیز با خرید برخی وسایل و 

پیگیری و تزریق اعتبار و همت بسیج سازندگی در مدت ۳ ماه پل روستا احداث می شود.
 وی خاطرنشان کرد: در حوزه راهداری در جاده لاویج و واز کارهای شایسته ای انجام شد که با ترمیم آسفالت جاده ها، مردم می توانند از آن بهره مند شوند.

به گزارش صبح آمل و به نقل از بلاغ، بخشدار چمستان تأکیدکرد: مدیران باید در بخش چمستان با مردم همراه باشند و در خدمتگزاری کوتاهی نکنند و 
اما از مسئولان شهرستانی خواستار توجه ویژه در بخش چمستان هستیم زیرا مردم چمستان ثابت کردند اگر حمایت شوند در مشارکت در استان، حرف اول 

را می زنند.

مدیر جهاد کشاورزی محمودآباد:

هفت واحد متخلف نانوایی در محمودآباد به تعزیرات معرفی شد
مدیر جهاد کشاورزی محمودآباد با اشاره به پایش ۹۲ نانوایی این شهرستان، 

از معرفی هفت واحد متخلف به تعزیرات حکومتی خبر داد.
با اشــاره به تشــدید نظارت های واحد بازرســی مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرســتان محمودآباد از واحدهای نانوایی این شهرســتان، اظهار کرد: رصد 
داده های کارت خوان های نان نشان می دهد در برخی از واحدهای نانوایی مقدار 

آردی که به نان تبدیل می شود با مقدار آرد تحویلی به نانوایان مغایرت دارد.
وی با بیان اینکه این موضوع توســط واحد بازرســی این مدیریت در حال 
بررسی اســت، افزود: در اطلاعات موجود در داده های کارتخوان ها، ۱45 واحد 

نانوایی موجود است.
مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان محمودآباد با اشاره به پایش ۹۲ نانوایی در 

این شهرستان، از معرفی هفت واحد متخلف به تعزیرات حکومتی خبر داد.
به گــزارش صبح محمودآباد، محمــد هادی زاده، هــادی زاده با بیان اینکه 
با اســتفاده از دســتگاه های کارتخوان بانک سپه، کارشناســان اداره کل غله، 
کارشناسان بازرسی جهاد کشــاورزی، اداره صمت، اتحادیه خبازان و تعزیرات 
حکومتــی میزان ســهمیه دریافتی نانوایی ها و تراکنــش حجم مصرف ماهانه 

واحدهای نانوایی شــهر را بررســی می کنند، گفت: چنانچه تطابقی میان سهمیه دریافتی و حجم تراکنش ها وجود نداشته باشد، مراحل قانونی برای تشکیل 
پرونده اجرا خواهد شد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی مازندران:

گل و گیاه یک روستای نور به کیش و محلات ارسال می شود
 معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری مازندران گفت: گل های تولیدی 
در شــهرک گلخانه ای روستای دارکلای نور به کیش، اصفهان و محلات ارسال 

می شود.
حســن خیریانپور در حاشیه بازدید از شــهرک گلخانه  ای واقع در روستای 
دارکلا شهرســتان نور افزود: گل  های تولیدی در گلخانه  های این شــهرک به 

کیش، اصفهان و محلات صادر می  شود.
وی افزود: توســعه کشــت  های گلخانه ای و ایجاد شهرک  های کشاورزی از 

سیاست  ها و برنامه  های جهاد کشاورزی مازندران است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری مازنــدران ادامه داد: همچنین 
مجموعــه تولیدی گل و گیاه دیگری در ســال ۱۳۹۶ با رویکرد ایجاد تولیدات 
اقتصادی، بر پایه دانش فنی روز دنیا در اســتان مازندران، شهرســتان نور و در 

روستای کاسگرمحله رویان احداث شده است.
به گــزارش صبح آمل و به نقل ازخبرنگار بازار، خیریانپور گفت: این گلخانه 
در فضایی به مساحت چهار هکتار احداث و شامل چهار بخش تولید گل و گیاه 

زینتی، کشت بافت دانش بنیان، گردشگری و تعاونی است.
وی افزود: در بخش گلخانه این مجموعه ۱4 نفر مشغول به کار بوده و سالانه 500 هزار شاخه گل بریده آنتوریوم تولید می شود.

رئیس پلیس فتا استان مازندران:
دستگیری کلاهبردار رسید ساز جعلی در محمودآباد

رئیس پلیس فتا اســتان مازندران از شناســایی و دستگیری شــخصی که از طریق اپلیکیشن 
رسیدساز جعلی اقدام به کلاهبرداری از شهروندان می کرد توسط پلیس فتا محمودآباد، خبر داد.

ســرهنگ سامع خورشاد در تشــریح این خبر اعلام کرد: در پی شــکایت جمعی از شهروندان 
که با مراجعه به پلیس فتا محمودآباد مدعی شــدند با رسید ســاز جعلی ازآنها کلاهبرداری شده 
اســت، موضوع به صورت ویژه در دستور کار کارشناسان پلیس فتا قرار گرفت. وی افزود: با بررسی 
کارشناســان پلیس فتا مشخص شــد خانمی با مراجعه به فروشگاه ها اقدام به خرید کالا می نماید 
وسپس با ارئه یک رسید بانکی جعلی در تلفن همراه خود به فروشندگان مدعی می شود که وجه 
کالا به حســاب فروشندگان واریز گردیده و کالای مورد نظر را دریافت می کند و در ادامه قربانیان 

پس از گذشت چند ساعت متوجه میشوند پولی به حسابشان واریز نشده است.
به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از خبر گزاری پلیس ، رئیس پلیس فتا استان مازندران ادامه 
داد: با اقدامات فنی و شگردهای خاص پلیسی متهم مورد شناسایی قرار گرفت و ضمن هماهنگی با 

مرجع قضائی  در محمود آباد دستگیر و به پلیس فتا انتقال داده شد.
سرهنگ خورشاد تصریح کرد: در تحقیقات به عمل آمده متهم  که زنی بیست و دو ساله بود به کلاهبرداری از حساب 40 نفر از شهروندان سراسر مازندران 

به مبلغ یک میلیارد و پانصد میلیون ریال ؛ اعتراف کرد.

تاکید فرماندار بر جمع آوری سگ های بلاصاحب در سطح شهرستان محمودآباد
فرماندار شهرســتان محمودآباد با تاکید بر ضرورت جمع آوری ســگ های 
بلاصاحب در سطح این شهرستان گفت: از دستگاه ها و سازمان های متولی انتظار 

می رود اهتمام جدی در خصوص جمع آوری سگهای بلاصاحب داشته باشند.
روح الله علیزاده در جلســه کارگروه سلامت و امنیت مواد غذایی شهرستان 
محمودآباد که با حضور معاون سیاســی امنیتی و اجتماعی فرمانداری و دیگر 
اعضای این کارگروه در محل سالن جلسات برگزار شد؛ تاکید کرد: سلامت مردم 
و تامین سلامت و امنیت غذایی از اولویت های دولت قرار دارد لذا در این راه هر 

گونه کم کاری و سهل انگاری از هیچ نهادی قابل قبول نخواهد بود.
وی درخصوص ضرورت و اهمیت خدمت به مردم گفت: جلب رضایت مردم 
از سیاست های لاینفک دولت مردمی و نظام است و مسئولان وظیفه دارند در 

حوزه سلامت به مردم خدمت کنند.
نماینده عالی دولت در شهرستان با تاکید بر بحث سلامت در حوزه شهری و 
روستایی از دستگاههای خدمات رسان، شهرداری و آبفا خواست نسبت به رفع 
مشــکلات و چالش های شبکه های آب و فاضلاب، جمع آوری نخاله و پسماند 

عزم جدی داشته باشند.
به گزارش صبح محمودآباد؛ علیزاده در پایان از دســتگاهای اجرایی خواست 

نسبت به سلامت مردم اهتمام جدی داشته و ضمن پرهیز از هرگونه کوتاهی در این زمینه با شبکه بهداشت و درمان تعامل داشته باشند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران:

3 مرکز خدمات جامع سلامت در نور احداث می شود
 رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران گفت: سه مرکز خدمات جامع سلامت در سه ماه اول سال آینده در نور بهره برداری می شود.

فرهاد غلامی از استقرار دستگاه سی تی اسکن در بیمارستان امام خمینی نور تا هفته آینده خبر داد و افزود: راه اندازی اورژانس ۱۱5 لاویج یکی از مطالبات 
مردم این منطقه بود که علیرغم مشکلاتی که برای تأمین نیرو و آمبولانس وجود داشت، از وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی قول مساعد برای استقرار 

آمبولانس و راه اندازی مرکز اورژانس ۱۱5 گرفته شد و در سال جدید این مرکز آماده خدمت رسانی به مردم خواهد بود.
به گزارش صبح آمل و به نقل از مهر، رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران تصریح کرد: بر اساس شاخصه جمعیتی، در بخش دولتی دستگاه ام ار آی به نور 

تعلق نمی گیرد اما در بخش خصوصی مشکل و محدودیتی وجود ندارد.
وی افزود: سه مرکز خدمات جامع سلامت در سه ماهه نخست سال آینده در شهرستان نور به بهره برداری خواهد رسید. 

 نماینده قرارگاه صیانت از منابع طبیعی 
در شهرستان محمودآباد منصوب شد

محمد حسین احمدی به عنوان نماینده قرارگاه صیانت از منابع طبیعی و اراضی ملی و محیط 
زیســت در امور ساخت و ساز های غیر مجاز برای شهرستان محمودآباد و سرخ رود منصوب شده 
اســت. در هفتمین جلسه شورای اداری ۱40۲ شهرستان محمودآباد با حضور ریاست و کارکنان 
ادارات شهرســتان محمودآباد به ریاســت فرماندار و حضور ویژه ســردار اکبرزاده مشاور استاندار 
مازندران در حوزه مبارزه با زمین خواری و ساخت و ساز های غیر مجاز و محیط زیست برگزار شد. 
به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از خط شمال، در این جلسه که با موضوعیت نگاه به انتخابات و 
فرمایاشات رهبری و تشویق و حضور حداکثری مردم در انتخابات برگزار شد و انتخابات پیش رو از 
جوانب مختلف در شهرستان محمودآباد بررسی شده است. گفتنی است در ادامه این جلسه مهندس 
احمدی شورای شهر سرخ رود به عنوان نماینده قرارگاه صیانت از منابع طبیعی، اراضی ملی و محیط 
زیست در امور ساخت و ساز های غیر مجاز منصوب شد. خاطرنشان می شود ایشان در رزومه خود 

دو سال سابقه ریاست شورای شهر سرخ رود را نیز دارد.

فرماندار شهرســتان محمودآبــاد قانون مداری 
و رعایــت اصل بی طرفی و صیانــت از آرای مردم 
در انتخابات را مهم ترین وظیفه مجریان انتخابات 
عنوان کرد و افزود: تمام ظرفیت ها و تلاش خود را 
در چارچوب قانون برای برگزاری پرشــور انتخابات 

با مشارکت حداکثری مردم به کار خواهیم بست. 
روح اله علیــزاده در جلســه هماهنگی هیات 
اجرایی شهرستان محمودآباد که با حضور رسولی 
معاون سیاســی فرمانداری و دیگــر اعضای هیات 
اجرایی شهرستان برگزار شــد اظهار داشت: مقام 
معظم رهبری چهار راهبرد امنیت، سلامت، رقابت 
و مشــارکت حداکثری را بیــان فرمودند که باید 
انتخابات امســال در شهرستان با این چهار راهبرد 

رقم بخورد.
به گزارش صبح محمودآبــاد؛ وی با بیان اینکه 
تمام تمهیدات لازم برای برگزاری انتخابات ســالم 
و پرشور در شهرســتان فراهم است ابراز امیدواری 
کرد: انتخابات پیش رو باشکوه و با عظمت همچون 
راهپیمایی ۲۲ بهمن باشد و مردم با حضور دوباره 

خود حماسه ای دیگر را رقم بزنند.

فرماندار محمودآباد:

 صیانت از آرای مردم
 مهم ترین وظیفه مجریان انتخابات است 

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی محمودآباد گفت: رسانه ها به عنوان یکی از ارکان 
مهم دموکراسی ، در پویایی و شکوفایی اجتماعی جامعه نقش فزاینده ای به عهده دارند 
و اگر دموکراسی را مشارکت و رقابت تعریف نماییم ، نقش رسانه ها در افزایش مشارکت 

و جهت دهی افکار عمومی بی بدیل است.
محمد محمدی با اشاره به نقش رسانه ها در مشارکت سیاسی مردم گفت: برگزاری 
انتخابات یکی از مهم ترین رویدادهای سیاسی و اجتماعی کشورمان محسوب می شود 
که نقش بســزایی در تحقق توسعه و مطالبات مردم دارد. به گزارش صبح محمودآباد و 
به نقل از محمودآباد آنلاین، وی ادامه داد: یکی از ارکان مهمی که می تواند هم نسبت 
به افزایش مشــارکت اجتماعی شهروندان و آگاهی بخشــی به جامعه و هم در فرایند 
برگــزاری هرچه مطلوب تر و جلب اعتماد عمومی مردم اثر گذار باشــد ، رســانه ها و 
اصحاب رسانه هستند که نباید از نقش موثر آنها غافل شد. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شهرستان محمودآباد ضمن قدردانی از حُسن تعامل و همکاری کلیه خبرنگاران 
و اصحاب رسانه در شهرستان محمودآباد گفت: حضور موثر خبرنگاران و پوشش رسانه 
ای در بیســتمین سفر شهرستانی استاندار مازندران و مدیران کل دستگاههای اجرایی 
استان و همچنین برنامه های ستاد گرامیداشت چهل و پنجمین بهار انقلاب و راهپیمایی 

شــکوهمند ۲۲ بهمن بارقه های از امید را در جامعه زنده کرد و برخود وظیفه می دانم 
ازاهتمام کلیه خبرنگاران تشکر و قدردانی نمایم. وی در خاتمه از خبرنگاران خواست تا 
با تولید محتوای موثر زمینه های حضور گسترده کلیه آحاد جامعه در انتخابات پیش رو 

را فراهم نمایند و دشمنان قسم خورده نظام را دل سرد و مایوس کنند.

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی محمودآباد :

نقش آفرینی رسانه ها در افزایش مشارکت سیاسی و جهت دهی افکار عمومی

                            صاحب امتیاز : شرکت طلوع صبح آمل
                        مدیر مسئول و سردبیر: افشین جمشیدی لاریجانی

نشانی: کیلومتر 9 محمودآباد به آمل-بعد ازلامیزده-مجتمع بزرگ اهورا
صندوق پستی:4۶۱5۶۶۳۳۸۶  چاپ: صمیم 
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